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ΑΝΑΛΥΤΗΣ
ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ 
ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ 

 ΤΗΣ ΚΑΒΑΛΑΣ
Τηλ. 2510 231 033 
Fax: 2510 230 377  

e-mail: info@enachannel.gr

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ 
Διάσταση Ο.Ε. 
ΕΚΔΟΤΗΣ

Ελευθέριος Κουκουτίνης

ΑΡΧΙΣΥΝΤΑΞΙΑ 
Ελευθέριος Κουκουτίνης 

 
ΓΡΑΦΟΥΝ

Απόστολος Ατζεμιδάκης, Μαρία 
Παπάζογλου, Χριστίνα Νεφραίμ, 

Τζούλια Βασιλείου, Γιαννης 
Χ’εμμανουήλ, Κώστας Παπακοσμάς,  

Παναγιώτης Πυλιώτης, Τάσος 
Μπερμπατάκης

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ
Ιδιωτών       60€ + 
ΦΠΑ
Ε.Π.Ε. & Α.Ε. - Τράπεζες    90€ + ΦΠΑ
Σωματείων- Συλλόγων       150€ + ΦΠΑ
Ενώσεων & Οργανισμών   500€ + ΦΠΑ
Δήμων-Κοινοτήτων            1200€ + ΦΠΑ
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Η ΑΠΟΨΗ

Η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

δικαιούται 
δημοσιεύσεις του 

Δημοσίου

Με την υπ’ αρ. 
13289/2015 ΦΕΚ Β 
1716 – 17.08.2015   

απόφαση του 
Υπουργού 

Επικρατείας, 
η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ” 

περιλαμβάνεται 
στην λίστα των 
εβδομαδιαίων 
νομαρχιακών 
εφημερίδων 

που έχουν την 
δυνατότητα 

καταχώρησης 
δημοσιεύσεων του 

δημοσίου.
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γράφει 
ο  Κώστας Υφαντής*

*Καθηγητής Διεθνών Σχέ-
σεων στο Πάντειο Πανε-
πιστήμιο και ερευνητικός 
εταίρος στο ΙΔΙΣ

Εδώ και περίπου οκτώ 
μήνες, η Ρωσία εφαρμό-
ζει τακτικές στρατιωτικού 
εκφοβισμού (war scare) 
κατά της Ουκρανίας. Ρωσι-
κές στρατιωτικές δυνάμεις 
έχουν αναπτυχθεί στα ρω-
σοουκρανικά σύνορα και 
παραμένουν εκεί, αυξάνο-
ντας την αβεβαιότητα και 
το ρίσκο μιας «ακούσιας» 
κλιμάκωσης. Το μήνυμα της 
Μόσχας έχει δύο βασικούς 
αποδέκτες: Το Κίεβο και 
την Ουάσιγκτον. Στο πρώτο 
είναι ένα μήνυμα ότι η επι-
λογή χρήσης στρατιωτικής 
βίας είναι δεδομένη. Στη 
δεύτερη το μήνυμα είναι 
ότι τα ρωσικά συμφέροντα 
δεν μπορεί να αγνοηθούν 
και η Ρωσία δεν μπορεί 
να περιθωριοποιηθεί, ιδι-
αίτερα σε περιοχές που 
θεωρεί ζωτικής σημασίας. 
Επιχειρησιακά, το μήνυμα 
είναι ότι η Μόσχα διατηρεί 
τον απόλυτο έλεγχο της 
κλιμάκωσης σε κάθε πιθα-
νό σενάριο σύγκρουσης.

Η κρίση στην -ή, καλύτε-
ρα, για την- Ουκρανία θε-
ωρείται από αρκετές και 
αρκετούς μέρος ενός ανα-
νεωμένου γεωπολιτικού 
ανταγωνισμού μεταξύ της 
Δύσης και της Ρωσίας. Αν 
και μετά την επικοινωνία 
Μπάιντεν-Πούτιν υπάρχει 

η προσδοκία ότι η κρίση 
δεν θα καταλήξει σε θερ-
μή σύγκρουση, τίποτε δεν 
είναι βέβαιο και η πραγ-
ματικότητα παραμένει ότι 
η Ουκρανία είναι και συ-
νεχίζει να αποτελεί έναν 
πολύ σημαντικό κρίκο στην 
αλυσίδα της παγκόσμιας 
ασφάλειας. Οι πρόσφατες 
εκλογές επιβεβαίωσαν ότι 
η μεγάλη πλειοψηφία των 
Ουκρανών θεωρεί ότι η 
θέση της χώρας είναι στην 
Ευρώπη και στους δυτικούς 
θεσμούς. Ομως, η γεωπο-
λιτική της σημασία στην 
αντίληψη της Μόσχας και 
οι βαθιές εσωτερικές αδυ-
ναμίες καθιστούν αυτό το 
μέλλον εξαιρετικά αβέβαιο.

Στη ρωσική στρατηγική 
κουλτούρα, η Ουκρανία 
είναι ζωτικής σημασίας. 
Η Ουκρανία πολιτισμικά, 
οικονομικά και πολιτικά 
αποτελεί συστατικό μέρος 
της εθνικής ταυτότητας 
και του τρόπου που ο μέ-
σος Ρώσος έχει μάθει να 
αντιλαμβάνεται τη θέση 
της Ρωσίας στον κόσμο. 
Την περίοδο του Ψυχρού 
Πολέμου, ήταν η δεύτερη 
μεγαλύτερη σοβιετική δη-
μοκρατία (μετά τη Ρωσία), 
υπεύθυνη για το μεγαλύ-
τερο μέρος της σοβιετικής 
αγροτικής παραγωγής, 
έδρα αμυντικών βιομηχανι-
ών, ενώ ο Στόλος της Μαύ-
ρης Θάλασσας ήταν πά-
ντοτε εξόχως σημαντικός 
για τη σοβιετική παρουσία 
στη Μεσόγειο. Το 2014 
η Ρωσία προσάρτησε την 
Κριμαία και -παρά την άρ-

νηση της Μόσχας- θεωρεί-
ται δεδομένο στη Δύση ότι 
υποστήριξε με κάθε τρόπο 
τις παραστρατιωτικές απο-
σχιστικές ομάδες στο Ντον-
μπάς στη νοτιοανατολική 
Ουκρανία. Εκτοτε και αυτή 
η περιοχή είναι de facto 
εκτός ελέγχου του Κιέβου.

Πέρα από την ιστορική, 
πολιτική και οικονομική δι-
άσταση, η ασφάλεια είναι 
οργανικά συνδεδεμένη με 
τη στρατηγική επιδίωξη της 
Μόσχας να κατοχυρώσει τη 
θέση της ως υπερδύναμης. 
Σε αυτό το πλαίσιο, η Σεβα-
στούπολη είναι πλατφόρ-
μα προβολής ισχύος και 
δεν είναι δυνατόν να μην 
ελέγχεται από τη Μόσχα. Η 
ένταξη της Ουκρανίας στη 
ρωσικής χορηγίας Ευρα-
σιατική Οικονομική Ενωση 
θα αύξανε τη γεωοικονομι-
κή σημασία της τελευταίας, 
αλλά προς το παρόν κάτι 
τέτοιο είναι απίθανο. Στον 
ενεργειακό τομέα, η Ρωσία 
εξαρτάται από την Ουκρα-
νία, στην οποία πληρώνει 
κάθε χρόνο δισεκατομμύ-
ρια για τέλη διέλευσης των 
αγωγών που τροφοδοτούν 
την Ευρώπη. Ο αγωγός 
Nord Stream 2 θα μειώσει 
αυτήν την εξάρτηση της 
Μόσχας από τους ουκρα-
νικούς αγωγούς, θα της 
επιτρέψει να ασκήσει ακό-
μη μεγαλύτερη πίεση στο 
Κίεβο και θα αυξήσει συνο-
λικά το διαπραγματευτικό 
βάρος έναντι της Ευρώπης. 
Αυτό που τελικά έχει ση-
μασία είναι ότι, όπως έχει 
διακηρύξει ο Πρόεδρος 

Πούτιν, η Ρωσία ποτέ δεν 
θα επιτρέψει η Ουκρανία 
να ενσωματωθεί στη Δύση.

Είναι προφανές ότι για τον 
Πρόεδρο Πούτιν, ο οποί-
ος μετά τη συνταγματική 
αναθεώρηση του 2020 
θα μπορούσε δυνητικά να 
παραμείνει στο τιμόνι της 
Ρωσίας για πολλά ακόμη 
χρόνια, η πιο σημαντική 
επιδίωξη είναι να αποκατα-
στήσει τον ρωσικό έλεγχο 
σε μεγάλο μέρος της παλιάς 
σοβιετικής επικράτειας. Και 
η Ουκρανία είναι το διαμά-
ντι στο στέμμα της αναζωο-
γονημένης ρωσικής ισχύος.

Για τη Δύση -τις ΗΠΑ και 
την Ε.Ε.- η Ουκρανία φαί-
νεται να είναι το όριο της 
στρατηγικής της επιρροής 
στην Ευρώπη. Αν και η με-
ταψυχροπολεμική ανάλυση 
θεωρεί μια ευημερούσα και 
σταθερή Ουκρανία ένα κρί-
σιμο γεωπολιτικό αντίβαρο 
στον ρωσικό αναθεωρη-
τισμό, η Ουάσιγκτον έχει 
αποδεχθεί ότι δεν υπάρχει 
τρόπος να ανασχεθεί ο τε-
λευταίος. Ο στόχος πλέον 
είναι να σταθεροποιηθεί 
το σημερινό status quo και 
να ενισχυθεί η Ουκρανία, 
ώστε να αντέξει την πίεση 
της Μόσχας. Η αμερικανική 
βοήθεια -αναπτυξιακή και 
στον τομέα της ασφάλει-
ας- έχει τριπλασιαστεί (600 
δισ. δολάρια ετησίως), ενώ 
ο εκσυγχρονισμός των ου-
κρανικών ενόπλων δυνά-
μεων προχωρά ταχύτατα.

Σε αυτή τη συγκυρία, δεν 

υπάρχει αισιόδοξη πρό-
βλεψη για το μέλλον της 
ευρωπαϊκής και διεθνούς 
ασφάλειας. Το «καλύτερο» 
σενάριο είναι η ουκρανι-
κή κρίση να «παγώσει» και 
έτσι να δοθεί χώρος και 
ευκαιρία για μια επανα-
προσέγγιση της Μόσχας 
με τη Δύση. Μια καταλη-
κτική παρατήρηση: Αυτή 
η αβεβαιότητα ενισχύει τη 
σημασία της χώρας για τις 
ΗΠΑ, αλλά και οξύνει τα 
διλήμματα για την Αγκυρα.

Είναι προφανές ότι για τον 
Πρόεδρο Πούτιν, ο οποί-
ος μετά τη συνταγματική 
αναθεώρηση του 2020 
θα μπορούσε δυνητικά να 

παραμείνει στο τιμόνι της 
Ρωσίας για πολλά ακόμη 
χρόνια, η πιο σημαντική 
επιδίωξη είναι να αποκατα-
στήσει τον ρωσικό έλεγχο 
σε μεγάλο μέρος της παλιάς 
σοβιετικής επικράτειας. Και 
η Ουκρανία είναι το διαμά-
ντι στο στέμμα της αναζωο-
γονημένης ρωσικής ισχύος.

Η Ουκρανία και η επιστροφή σε ένα γνώριμο μέλλον

γράφει 
ο Δημήτρης Εμμανουηλί-
δης*
*τ. βουλευτής Καβάλας 
του ΣΥΡΙΖΑ

Το ζήσαμε κι αυτό. Ο Μω-
υσής της πρώτης πανδη-
μικής περιόδου χαριεντι-
ζόμενος προ ημερών σε 
«σύσκεψη» για την κατα-
καμμένη Εύβοια αυτοαπο-

καλείται θεός… Ωστόσο, το 
φιάσκο της διαχείρισης της 
πανδημίας με τους 20.000 
νεκρούς τον προσγειώνει 
στην εφιαλτική πραγματι-
κότητα.

Δεν είναι ούτε Μωυσής, 
ούτε θεός. Του αρκεί ο ρό-
λος του Χάρι Πότερ.

Ως Χάρι Πότερ λοιπόν, δια 

μαγείας εξαφανίζει από τα 
συρτάρια του Μαξίμου την 
έκθεση που εκπόνησαν οι 
καθηγητές Τσιόδρας και 
Λύτρας σχετικά με την αυ-
ξημένη θνητότητα των δια-
σωληνωμένων εκτός ΜΕΘ. 
Τα ευρήματα της μελέτης 
ήταν αποκαλυπτικά της κυ-
βερνητικής ευθύνης.

Ο Κυριάκος Μητσοτάκης 
προκλητικά δηλώνει προ 
μηνός από το βήμα της 
Βουλής ότι δεν έχει στοι-
χεία για αυξημένη θνητότη-
τα διασωληνωμένων εκτός 
ΜΕΘ. Ζητεί μάλιστα από 
την αντιπολίτευση –αν έχει 
τέτοια– να τα προσκομίσει. 
Η δήλωσή του προκαλεί 
τη θυμηδία όχι μόνο του 
ιατρικού κόσμου αλλά και 
κάθε λογικά σκεπτόμενου 
πολίτη.

Λίγες μέρες μετά έρχεται η 
δημοσιοποίηση του κ. Λύ-
τρα ο οποίος δηλώνει ρητά 
ότι η έκθεση των Τσιόδρα-
Λύτρα είχε αποσταλεί προς 
αξιολόγηση και αξιοποίηση 
σε ΑΝΩΤΑΤΟ επίπεδο.

Παράλληλα έχουμε τη δή-
λωση του Κ. Μητσοτάκη 
ότι οι ενημερώσεις από τον 
επικεφαλής της επιτροπής, 
καθηγητή Τσιόδρα είναι 
καθ’ όλο το προηγούμε-
νο διάστημα συνεχείς και 
αδιάλειπτες. Τρεις εβδο-
μαδιαίως. Απλό ερώτημα: 
Πώς είναι δυνατόν μια 
τόσο σοβαρή μελέτη που 
εκπονήθηκε από τον ίδιο 
τον κ. Τσιόδρα να μην του 
γνωστοποιήθηκε στις αλλε-
πάλληλες, όπως δηλώνει, 
ενημερωτικές συναντήσεις 
τους;

Αργότερα από το βήμα της 
Βουλής –αναιρώντας τον 
εαυτό του– δηλώνει απρο-
κάλυπτα ότι δεν περίμενε 
κάποια επιστημονική μελέ-
τη,όπως των Τσιόδρα-Λύ-
τρα, γιατί αυτά που περι-
έχονται σ’ αυτήν του ήταν 
ήδη γνωστά.

Πότε άραγε έλεγε την αλή-
θεια;

Ο πανικός και η ψευδολα-
γνεία του Κ. Μητσοτάκη 
τον έχουν οδηγήσει στον 
πολιτικό και κυρίως στον 
ηθικό ακρωτηριασμό. Τα 
δεκανίκια που αναζήτησε 
στους πρόθυμους κ.κ. Άκη 
Σκέρτσο και Μίνα Γκάγκα 
δεν μπορούν να τον στηρί-
ξουν. Όταν φτάνει ο πρω-
θυπουργός στην έσχατη 

αυτογελοιοποίηση, κανένα 
δίχτυ προστασίας δεν μπο-
ρεί να τον διασώσει.

Το πολιτικό και ηθικό έλ-
λειμμα της μητσοτακικής 
ΝΔ οδηγεί όλο το νεοδη-
μοκρατικό πλήρωμα σε 
ναυάγιο. Το δυστύχημα για 
τον τόπο είναι ότι προηγου-
μένως έχει συμπαρασύρει 
στο θάνατο χιλιάδες αν-
θρώπινες ζωές.

Το «παραιτηθείτε και οδη-
γείστε τη χώρα σε εκλο-
γές» του Αλέξη Τσίπρα που 
ακούστηκε από το βήμα 
της Βουλής δεν είναι παρά 
ο ύστατος λόγος ευθύνης 
απέναντι σε έναν πρωθυ-
πουργό που έτσι κι αλλιώς 
σε καμιά ευρωπαϊκή χώρα 
δε θα μπορούσε να σταθεί  
μετά από τόση ψευδολογία.

Από Μωυσής… Χάρι Πότερ
Μια έρευνα που δεν έγινε ποτέ...
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Κάθε εβδομάδα η εφημερίδα “ΑΝΑΛΥΤΗΣ” στο χώρο σας. 
Γίνετε συνδρομητές μόνο με ένα τηλεφώνημα στο 2510 23 10 33

Η Λέσχη Ποντίων Καβάλας στον Δήμαρχο Καβάλας για 
Χριστουγεννιάτικα Κάλαντα

Τα Χριστουγεννιάτικα 
Κάλαντα άκουσε από 
την Λέσχη Ποντίων Κα-
βάλας ο Δήμαρχος Θό-
δωρος Μουριάδης το 
πρωί της Παρασκευής 
24 Δεκεμβρίου 2021.

Τα άκουσε από τους υπαλλήλους της Π.Ε Καβάλας ο 
Αντιπεριφερειάρχης Κ. Αντωνιάδης

Με αρκετή διάθεση εορ-
ταστικό κλίμα αλλά πα-
ράλληλα και αιτήματα 
από την κυβέρνηση πραγ-
ματοποιήθηκε η γιορ-
τή των Συνταξιουχικών 
Σωματείων της Καβάλας 
το πρωί της Παρασκευ-
ής 24 Δεκεμβρίου 2021.

Φυσικά από την γιορ-
τή δεν μπορούσαν να 
λείπουν τα σουβλάκια 
και το άφθονο κρασί!

Το πρωί της Παραμο-
νής των Χριστουγέννων 
ο Αντιπεριφερειάρχης 
Καβάλας άκουσε τα 
Χριστουγεννιάτικα κά-
λαντα από τους υπαλλή-
λους της Π.Ε Καβάλας.

Ο ίδιος έδωσε το δικό 
του μήνυμα για κα-
λές γιορτές και ευτυ-
χισμένα Χριστούγεννα.

Χριστουγεννιάτικη διάθεση και σουβλάκια από τα Σωματεία 
Συνταξιούχων Καβάλας
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Αντίθετος ο Δήμαρχος Παγγαίου στην κατασκευή μόνιμων 
κατοικιών στην Αλάνα της Ν. Ηρακλείτσας

Παρουσία πλήθους 
πολιτών πραγματο-
ποιήθηκε η Φωταγώ-
γηση του Χριστουγεν-
νιάτικου Δέντρου στον 
Δήμο Παγγαίου και 
στην Ελευθερούπολη.

*Θέλουμε κι εμείς  μέγαρο μουσικής και να 
το λένε “Γιάννη Παπαϊωάννου”!!!!

**Και μην ξεχνιόμαστε amigos, πυροσβε-
στική υπηρεσία ακόμα περιμένουμε στο 
νησί !!!

***Τι 50% -50% καλέ????? 80 κολλαριστά 
χιλιαρικάκια ζητάει η ΕΤΑΔ…!!! 
Μα τον Αγιο το μόνο που σκέφτομαι, εί-
ναι το εισιτήριο που θα πληρώσω, για να 
μπει το δεξι μου δαχτυλάκι στο θαλασσινό 
νερό.

Μικρογραφίες

Ολοκληρώθηκε το με-
σημέρι της Τρίτης 21 
Δεκεμβρίου 2021 ο ηλε-
κτρονικός πλειστηρια-
σμός της έκτασης «Αλά-
να» στη Νέα Ηρακλίτσα 
του Δήμου Παγγαίου 
που ανήκει στο ΤΑΙΠΕΔ.

Σύμφωνα με πληροφο-
ρίες, η έκταση «κατοχυ-
ρώθηκε» στον Καναδο-

ϊρανό επιχειρηματία και 
μεγαλομέτοχο του ΑΟΚ 
Άλεξ Χαντιτάτζι ο οποίος 
προτίθεται με επενδυτικό 
σχήμα να προχωρήσει σε 
τουριστικές επενδύσεις 
[ανέγερση εξοχικών κα-
τοικιών, καταστημάτων 
εστίασης, ξενοδοχείων 
κτλ.].

Η τιμή εκκίνησης του 

ακινήτου [οικόπεδο 
έκτασης 149.733,43 
τετραγωνικών] είχε ορι-
στεί από την πλατφόρμα 
του ePublicRealEstate 
στα €9.100.000,00 και 
ο Άλεξ Χαντιτάτζι ήταν 
ο πλειοδότης με ποσό 
περίπου 18 εκ. ευρώ, 
δηλαδή τιμής διπλάσιας 
από την αρχική.

Στον Άλεξ Χαντιτάτζι η αλάνα της Νέας Ηρακλείτσας

Συγκρότημα με 280 
βίλες, αξίας από 
699.000 έως 988.000 
ευρώ σχεδιάζει να 
κατασκευάσει ο Άλεξ 
Χαντιτάτζι στην Αλά-
να της Ηρακλείτσας.

Όπως αναφέρει ο ίδιος 
σε ανάρτησή του, οι βί-
λες «στοχεύουν» και σε 
κατοίκους εκτός Ευρω-
παϊκής Ένωσης, οι οποίοι 
θα μπορούν, εκμεταλ-
λευόμενοι την Ελληνική 
Νομοθεσία για την προ-
σέλκυση κεφαλαίων από 

το εξωτερικό, να αποκτή-
σουν την «χρυσή βίζα».

Συγκεκριμένα γράφει 
στην ανάρτηση ο Άλεξ 
Χαντιτάτζι:

«Συναρπαστική ημέρα 
για τα «τρελά» επιχειρη-
ματικά μου εγχειρήματα 
στην όμορφη χώρα της 
Ελλάδας!

Μετά από 2,5 χρόνια 
σκληρής δουλειάς και 
προγραμματισμού επι-
τέλους καταφέραμε να 

πετύχουμε τον στόχο 
μας και να αποκτήσουμε 
αυτό το θεαματικό ακί-
νητο σήμερα!

Μελλοντική κατοικία σε 
280 όμορφες βίλες από 
€699.000-988.000 και 
τουριστικό θέρετρο που 
δεν θα μοιάζει με κανένα 
άλλο, που θα επιτρέψει 
επίσης στην οικογένειά 
σας να αποκτήσει μια 
πολύτιμη Χρυσή Βίζα 
(μόνιμη κατοικία) στην 
Ευρωπαϊκή Ένωση και 
να επωφεληθεί από τους 

χαμηλότερους φόρους, 
την σπουδαία φροντίδα 
υγείας και την όμορφη 
Ελλάδα»!

Φανερά αντίθετος με την 
συγκεκριμένη ανάρτηση 
ο Δήμαρχος Παγγαίου 
δηλώνει στο enanews.
gr ότι κάτι τέτοιο δεν θα 
προσδώσει κάποιο θετι-
κό όφελος στην τοπική 
κοινωνία και φυσικά δεν 
είναι κάτι το οποίο εξαρ-
χής επιθυμούσε ο Δήμος 
Παγγαίου.

Παγγαίο
Παρουσία πλήθους κόσμου η φωταγώγηση του Χριστουγεννιάτικου Δέντρου
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Ο Δήμος Νέστου γέμισε με Χριστουγεννιάτικες μελωδίες
Με πνεύμα αισιοδοξίας 
για το αύριο, παρά την 
βαριά σκιά που ρίχνει η 
πανδημία του κορωνοϊ-
ού σε όλο τον πλανήτη, 
και με όλα τα προστα-
τευτικά μέτρα δημότες, 
μικρά παιδιά αλλά και η 
Φιλαρμονική του Δήμου 
Νέστου ευχήθηκαν με 
όλη τους την ψυχή Καλά 
Χριστούγεννα στον Δή-
μαρχο Νέστου κ. Σάββα 
Μιχαηλίδη.

Παραδοσιακά κάλαντα 
και παιδικά χαμόγελα, 
μαζί με ευχές για υγεία 
και ευημερία ήχησαν  
στο Δημαρχείο του Νέ-
στου στην Χρυσούπολη 
με τον κ. Μιχαηλίδη να 
υποδέχεται με μεγάλη 
χαρά και τηρώντας όλα 

τα υγειονομικά πρωτό-
κολλα τους πολίτες του 
Δήμου, μικρούς και με-
γάλους.Ενώ υπήρξε και 
μία ακόμη έκπληξη προς 
του δημότες μετά και τον 
εντυπωσιακό στολισμό 
, το τρενάκι του Δήμου 
βρέθηκε σε όλα τα ση-
μεία του Δήμου για να 
μεταφέρει τους ήχους 
των Χριστουγέννων με 
τα κάλαντα.

Ο Δήμαρχος του Νέστου 
στις δηλώσεις του προς 
το ENA CHANNEL τό-
νισε ότι το 2021 ήταν 
μία δύσκολη χρονιά για 
την ανθρωπότητα αλλά 
και για τον Νέστο λόγω 
της πανδημίας, ωστό-
σο άφησε και πολλές 
μεγάλες στιγμές αλλά 

και προχώρησαν πολλά 
έργα για τον Δήμο Νέ-
στου που αφορούν την 
γεωθερμία, τις επενδύ-
σεις στην Κεραμώτη, το 
τεράστιο εγχείρημα και 
την υπογραφή μεταξύ 
του Δήμου Νέστου και 
Βούλγαρου επενδυτή για 
την δημιουργία μεγάλης 
τουριστικής επένδυσης 
στην Αμμόγλωσσα.

Από κει και πέρα ο κ. Μι-
χαηλίδης έδωσε τις δικές 
του ευχές για το 2022 
για όλους τους δημότες 
του αλλά και φυσικά ξε-
καθαρίζοντας ότι η δι-
οίκηση του πρόκειται να 
παλέψει για ακόμη πιο 
μεγάλες στιγμές για τον 
Δήμο Νέστου.

Μιχαηλίδης
Προχωράμε σημαντικά έργα στον Δήμο Νέστου

Μία σειρά συναντή-
σεων είχε στην Αθή-
να τις προηγούμενες 
μέρες ο Δήμαρχος 
Νέστου Σάββας Μι-
χαηλίδης σε σημα-
ντικά Υπουργεία.

Όπως επισήμανε ο 
ίδιος ο Δήμαρχος σε 
δηλώσεις του στο 
enanews.gr προχω-
ρούν σημαντικά έργα 
στον Δήμο όπως για 
παράδειγμα το μεγάλο 
έργο αγροτικής οδο-
ποιίας 150 χιλιομέ-
τρων με 5.980.000€ 
απο το πρόγραμμα 
Αντώνης Τρίτσης. 
Για το συγκεκριμένο 

έργο έχουν γίνει οι 
κατάλληλες επαφές 
και σιγά σιγά ξεκινά 
να “πέφτει” άσφαλ-
τος στους αγροτικούς 
δρόμους του Δήμου.

Παράλληλα ο Δή-
μαρχος βρέθηκε στην 
Αθήνα και για το νέο 
ΕΠΑΛ Χρυσούπολης 
και το κτίριο που θα 
το στελεχώσει καθώς 
και για την δημιουργία 
ενός μεγάλου κλει-
στού κολυμβητηρίου 
στην Χρυσούπολη κάτι 
που η διοίκηση του 
Δήμου Νέστου κυνηγά 
εδώ και αρκετό καιρό.

Τέλος ο Δήμαρχος 

αναφέρθηκε στην 
πολύ σημαντική και 
καίρια ανάπτυξη της 
Κεραμωτής που τα 
επόμενα χρόνια θα αλ-
λάξει πλήρως οπτική. 
Ήδη από το περασμέ-
νο καλοκαίρι φάνη-
καν κάποιες αλλαγές 
οι οποίες έγιναν μετά 
από παρεμβάσεις του 
Δήμου πάντα προς 
την σωστή κατεύθυν-
ση ενώ έπεται και σύ-
νεχεια. Παράλληλα 
αναφέρθηκε και στην 
μεγάλη επένδυση η 
οποία πρόκειται να 
προχωρήσει εκεί κά-
νοντας λόγο πως είναι 
σε πολύ καλό δρόμο.

Χαρακτηριστικά
87 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Τύπος: Διαμέρισμα
Όροφος: 1
WC: 1
Θέρμανση : Κλιματισμός
Έτος Κατασκευής : 2021

Διαμέρισμα
Αμυγδαλεώνας (Φίλιπποι)
105.000 € 1.207 €/τ.μ. Κωδικός: 351002-8

Χαρακτηριστικά
34 τ.μ.
1 Υπνοδωμάτιο
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Τύπος: Γκαρσονιέρα
Όροφος: 0
WC: 1
Θέρμανση : Κλιματισμός
Έτος Κατασκευής : 2021

Γκαρσονιέρα
Αμυγδαλεώνας (Φίλιπποι)
33.000 € 971 €/τ.μ. Κωδικός: 351002-9

https://bee-realestate.gr/office.php?office=35
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Γλαφυρές θύμησες από την Καβάλα
Τα ..λόγια της πόλης
Του Κωνσταντίνου Π. Παπακοσμά*

Αυτό που είχε συμβεί 
ήταν  εντυπωσιακό 
.. μια ανάρτηση μια 
εξιστόρηση για την 
αγαπημένη μας πόλη, 
την Καβάλα , προκά-
λεσε την αναπόληση 
σημείων , ανθρώπων 
και στιγμών από πολ-
λούς συμπολίτες μας. 
Μπήκαν στον κόπο  
και έγραψαν τις σκέ-
ψεις τους .. ανέσυραν 
από την μνήμη τους 
την ιστορία της πό-
λης. Όλα αυτά πριν 
ένα χρόνο σε εποχή 
..καραντίνας, όπου η 
ενασχόληση με τον 
υπολογιστή , η συ-
νομιλία ..έστω ηλε-
κτρονικά ήταν μια δι-
έξοδο.   Σταχυολογώ 
μερικές από αυτές – 
και με την άδεια τους 
– τις δημοσιεύω για 
να γνωρίζουν οι νε-
ότεροι και να θυμού-
νται οι παλαιότεροι. 
Τελικά η ..απόσταση 

μας είχε φέρει πιο 
κοντά .. στην αναπό-
ληση και στις ..ρίζες 
μας. Να είστε καλά 
αγαπημένοι φίλοι συ-
μπατριώτες σε αυτόν 
τον ευλογημένο τόπο 
την Καβάλα μας..  Οι 
φωτογραφίες που εί-
χαν αναρτηθεί αφο-
ρούσαν το κέντρο της 
πόλης με έμφαση τον 
Άγιο Νικόλαο και την 
οδό Κουντουριώτη.

ΤΑ ΓΡΑΦΟΜΕΝΑ  

Ο αγαπητός φίλος, Δι-
κηγόρος και πρώην πρό-
εδρος του Δικηγορικού 
Συλλόγου Αθανάσιος 
Αθανασίου έγραψε: “ 
Για την οδό Κουντου-
ριώτου να σημειώσω τα 
παρακάτω: στην συμβο-
λή της με την οδό Γρα-
βιάς, συναντούσες το 
μαγέρικο του "Μήτσου" 
και συνεχίζοντας προς 
το λιμάνι, από την αρι-
στερή πλευρά, λειτουρ-
γούσε παλιότερα το ζα-
χαροπλαστείο Ευρώπη, 
των αδελφών Αθανασί-
ου και αργότερα, μετά 
τον πόλεμο, το ζαχαρο-
πλαστείο του Άγγελου 
και το εμπορικό ξηρών 
καρπών των Αφων Κο-
θωνίδη. 

Στην πάροδο, απέναντι 
ακριβώς από το ξενο-
δοχείο και εστιατόριο 
"Αθηναϊκόν" του Αλ. 

Καρυπίδη, από το 1938 
η βιοτεχνία φύλλων 
κρούστας και κανταϊ-
φιού Αθανασίου. Σε όλο 
το μήκος της οδού λει-
τουργούσαν αρκετοί αρ-
γυραμοιβοί (οι γνωστοί 
σαράφηδες) με χαρα-
κτηριστικές μικρές με-
τακινούμενες προθήκες 
προ των καταστημάτων 
τους, στις οποίες υπήρ-
χαν χαρτονομίσματα και 
μεταλλικά νομίσματα 
από διάφορες χώρες και 

εποχές. 

Μέχρι το 1967-68 
υπήρχε στην οδό Κου-
ντουριώτου ένας ηλικι-
ωμένος νυχτοφύλακας, 
ο οποίος χειμώνα-κα-
λοκαίρι, κάθε βράδυ, 
"οπλισμένος" με μια ξύ-
λινη μαγκούρα πρόσεχε 
τα κλειστά καταστήματα, 
έναντι αμοιβής που του 
έδιναν κάθε εβδομάδα 
οι καταστηματάρχες της 
περιοχής. 

Από το εστιατόριο Αθη-
ναϊκό, συνεπικουρούμε-
νοι από τον εγγόνο του 
ιδιοκτήτη και μέλος της 
"συμμορίας" μας, αρ-
πάξαμε τα καπάκια από 
τις κατσαρόλες και τα 
χρησιμοποιήσαμε σαν 
ασπίδες σε μια επική 
μάχη που ακολούθησε 
με άλλη αντίπαλη "συμ-
μορία" στα στενά κάτω 
από το κάστρο.. Όταν 
γυρίσαμε στα σπίτια μας 
μας περίμενε άλλη δοκι-
μασία..”.

Η Αναστασία Μακρυ-
γιάννη έγραψε: “Να 
συμπληρώσω, στην οδό 
Κουντουριώτη, εκεί που 
διασταυρώνεται με την 
Γραβιάς στην γωνία 
με φάτσα τις Καμάρες, 
υπήρχε και το μικρό πε-
ρίπτερο του μπάρμπα 
Φίλιππα, το θυμάμαι 
από όπου αγοράζαμε 
μέντες και τσίχλες όταν 
περίσσευε καμιά δραχ-
μή.

Ο Γιάννης Παπαϊω-
άννου γέννημα θρέμμα 
της αγοράς, μας γράφει:  
“Το σωματείο Άτλας δεν 
εκτελούσε μεταφορές 
αλλά μόνον φορτωεκ-
φορτωσεις και είχε την 
προστασία του κράτους. 
Ήταν κλειστό επάγγελ-
μα όπως παραμένει και 
των λιμενεργατών. Το 
Σούγιελο ήταν η  πρώτη 
συνοικία που είχε πλήρη 
αγορά και την ακολού-
θησε αργότερα και πιο 
περιορισμένα η Κηπού-
πολη”.

Ο Γιάννης Τζανίδης 
, με δράση δεκαετιών 
στην πόλη, προτείνει 
και καταγράφει: “κάποια 
στιγμή πρέπει να μιλή-

σουμε για την δεύτερη 
μεγάλη αγορά. Το Σού-
γιουλο. Στην περιοχή 
του Τίμιου Σταύρου. Μια 
περιοχή με τις 16 ταβέρ-
νες τα 6 μπακάλικα και 
τα 13 σταυροδρόμια. 
Και όλα αυτά σε μια δια-
δρομή 250 μέτρων”.

Η Τέτη Ευστρατίου ση-
μειώσε: “το μεγάλο σου-
ξέ της Ζ. Σαπουντζάκη 
στην Καβάλα στο “Κε-
ντρικό” ήταν στη δεκαε-
τία του 1950 όπου γνω-
στοί Καβαλιώτες την 
..έραιναν με λίρες”.

Ο γνωστός Καβαλιώτης 
δημοσιογράφος Βαγ-
γέλης Παπαδόπουλος 
που ζει μόνιμα στην 
Αθήνα πρόσθεσε στην 
αφήγηση για την οδό 
Κουντουριώτου: “να 
θυμίσω το πατσατζίδι-
κο - γαλακτοπωλείο της 
Αγαθής και το μπουγα-
τσατζιδικο του Καπρακη 
στην Κουντουριώτου. 
Επίσης την κάβα Σειτα-
νίδη, τον φούρνο Τσινα-
ρη, και το ζαχαροπλα-
στείο Καζαντζίδη που 
έγραψε  στην ιστορία 
ως ουζμπουτζουκ... Αξέ-
χαστα χρόνια...”.

Ο Καβαλιώτης Μιχα-
ήλ Κυρμεγάλος που ζει 
στην Αθήνα πρόσθεσε : 
“O Παρασκευάς Τράντας 
ήταν, αν θυμάμαι καλά 
από το 1953 - 1954 ο 
πρόεδρος της Α.Ε.Κ. Κα-
βάλας. Για πολλά  χρόνια 
στην οδό Ίωνος Δρα-
γούμη  ήταν το γνωστό 
καφενείο του ΜΑΜΗ 
όπου το μόνιμο γκαρσόν 
ήταν ο πατέρας μου Αν-
δρέας και εγώ δούλευα 
στο «Κεντρικό» από το 
1954 έως το 1958 στο 
μπουφέ”.  

Η Αμερικανικού Ερυ-
θρού Σταυρού, πίσω 
από τα Δικαστήρια, ήταν 
μία από τις εμπορικό-
τερες οδούς, ειδικού 
ενδιαφέροντος. Πιλο-
ποιείον και στρατιωτι-
κών στολών των Αφων 
Σφάτου. Ζωοτροφές 
Αφών Ντόλου.  Σαγμα-
τοποιείον Ιωακείμ Αξιώ-
τη. Χάνια, πεταλωτίδικα. 
Καφενείον των οργα-
νοπαικτών "Αι Μούσαι" 

και στη γωνία της οδού 
Ελληνικής Δημοκρατίας 
το Μέγα καφενείον, με 
τους ναργιλέδες, του 
..υπέρβαρου Καφά.

Ο Βέης Νίκος για την 
φωτογραφία με τις 
ψαραποθήκες στην 
περιοχή της Ιχθυό-

σκαλας δυτικά της 
πόλης έγραψε : “Τρεις 
συμμαθητές στην 
Εμπορική ..τρεις βι-
οτεχνίες αλιπάστων, 
Μεσιτιδης, Μυστακι-
δης, Πετρόπουλος”.

Ο Λάσκαρης Τσού-
τσας πρόσθεσε ότι 

αλίπαστα έκαναν και 
οι Βασιλειάδης, Τρυ-
φωνιδης.

Ο Βασίλης Νικολετό-
πουλος απόγονος της 
οικογένειας Νικολετό-
πουλου , των Μύλων 
έγραψε για την φωτο-
γραφία που τους εικο-

νίζουν: “Πολύ όμορφη 
αφήγηση...και ο μύλος 
μας στο κέντρο της φω-
τογραφίας”.

*Ο Κωνσταντίνος Π. 
Παπακοσμάς καταγράφει 
την νεότερη ιστορία της 
πόλης.

Η εφημερίδα μας φιλοξενεί  στην έκδοση της αυτή και στην συνέχεια μια σειρά κειμένων που θα αφορούν την νεότερη 
τοπική ιστορία. Είναι από την έρευνα και αναζήτηση του Ερευνητή της τοπικής ιστορίας κ. Κώστα Π. Παπακοσμά 

αποτελούν δε το περιεχόμενο μια μεγάλης εργασίας που σύντομα θα εκδοθεί. Η εφημερίδα μας ευχαριστεί τον κ. Κώστα 
Π. Παπακοσμά για την ευγενική παραχώρηση των κειμένων αυτών για τους αναγνώστες του ΑΝΑΛΥΤΗ.
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Μεσούσης της ενερ-
γειακής κρίσης και 
της συνεχιζόμενης κα-
τρακύλας της τουρκι-
κής λίρας, η τουρκική 
εφημερίδα ορέγεται 
τα ελληνικά πετρέ-
λαια ανοιχτά της Θά-
σου - Προκλητικοί και 
ανυπόστατοι ισχυρι-
σμοί του πρώην Γε-
νικού Γραμματέα του 
υπουργείου Άμυνας.

Στο στόχαστρο της 
Άγκυρας μπαίνουν τα πε-
τρέλαια της Θάσου, με-
σούσης της ενεργειακής 
κρίσης και της συνεχι-
ζόμενης κατρακύλας της 
τουρκικής λίρας.

Δημοσίευμα της φιλο-
κυβερνητικής εφημερίδα 
Sozcu αναφέρει προκλη-
τικά πως την ώρα που 
η τιμή του πετρελαίου 
εκτοξεύεται στα ύψη, η 
Ελλάδα παράγει ημερη-
σίως 4.000 βαρέλια πε-
τρελαίου από το νησί της 
Θάσου, τα χωρικά ύδα-
τα του οποίου ανήκουν 
στην… Τουρκία.

«Η Ελλάδα παράγει 

4.000 βαρέλια πετρε-
λαίου την ημέρα από την 
Θάσο, αν και η Τουρκία 
έχει δικαίωμα χρήσης 
των χωρικών υδάτων. 
Η Ελλάδα εξάγει και 
χρησιμοποιεί το πετρέ-
λαιο αυτό, χωρίς κανένα 
εμπόδιο» γράφει η εφη-
μερίδα.

Ωστόσο, στο παρελθόν 
«το Εθνικό Συμβούλιο 
Ασφαλείας της Τουρκίας, 
προχώρησε σε προειδο-
ποιήσεις με αποτέλεσμα 
η Ελλάδα να διακόψει 
τις εξορύξεις πετρελαί-
ου» αναφέρει το δημο-
σίευμα, που φιλοξενεί 
απόψεις του πρώην Γε-
νικού Γραμματέα του 
υπουργείου Άμυνας, 
απόστρατου αξιωματι-
κού και γεωπολιτικού - 
στρατιωτικού αναλυτή, 
Γιουμίτ Γιαλίμ, από τους 
κορυφαίους αναθεωρη-
τές του status quo στο 
Αιγαίο Πέλαγος και στην 
Ανατολική Μεσόγειο.

Ο Γιαλίμ υποστηρίζει 

πως στην Ανατολική Με-
σόγειο υπάρχουν 111 
εκατομμύρια βαρέλια 
πετρελαίου, τα οποία 
ανήκουν στην Τουρ-
κία και πως Ελλάδα και 
Ισραήλ τα τελευταία 
χρόνια εκμεταλλεύο-
νται «κλέβοντας» 10 εκ. 
βαρέλια από πηγάδια 
εντός τουρκικών χωρι-
κών υδάτων. «Σύμφω-
να με τη Συμφωνία της 
Βέρνης που υπογράφηκε 
μεταξύ Τουρκίας και Ελ-
λάδας στις 11 Νοεμβρί-
ου 1976, η Ελλάδα δεν 
μπορεί να αναζητήσει ή 
να εξάγει πετρέλαιο και 
φυσικό αέριο πέρα   από 
το έδαφός της» λέει ο 
Γιαλίμ, ζητώντας την πα-
ρέμβαση της τουρκικής 
κυβέρνησης, προκειμέ-
νου να σταματήσει η Ελ-
λάδα να «κλέβει» 4 χιλ. 
βαρέλια πετρελαίου την 
ημέρα από τα ύδατα της 
Θάσου, που - όπως υπο-
στηρίζει - ανήκουν στην 
Τουρκία. «Αν συνεχίσου-
με να σιωπούμε εκτός 
από την στρατικοποίηση 

των νησιών, την απώλεια 
19 νησιών μας, θα χά-
σουμε και το πετρέλαιό 
μας» τονίζει σε παραλη-
ρηματικό ύφος ο Γιαλίμ.

Ο Γιουμίτ Γιαλίμ είναι 
ένας από τους κύριους 
εκφραστές του τουρκι-
κού αναθεωρητισμού 
κατά της χώρας μας. 
Μέσα από βιβλία, άρ-
θρα, διαλέξεις, συνε-
ντεύξεις στα ΜΜΕ κ.α. 
ο Γιαλίμ, έχει καταφέρει 
να επιβάλλει μια σειρά 
από ακραίες θέσεις, ως 
επίσημο δόγμα της τουρ-
κικής εξωτερικής πολι-
τικής. Δεν είναι τυχαίο 
πως ο ίδιος αρθρογρα-
φεί τακτικά στην ιστο-
σελίδα του ινστιτούτου 
στρατηγικών μελετών 
«Τουρκία -21ος αιώνας», 
το οποίο θεωρείται ως 
επίσημο think tank της 
τουρκικής κυβέρνησης 
καθώς χρηματοδοτείται 
από το υπουργείο Εξω-
τερικών.

Ο Γιαλίμ ήταν αυτός που 

πρώτος έθεσε δημόσια 
στην Τουρκία, θέμα υπο-
τιθέμενης παράνομης 
κατοχής από τη χώρα 
μας νησιών, νησίδων και 
βραχονησίδων στο Αι-
γαίο Πέλαγος. Θεωρία 
που αρχικά υιοθετήθηκε, 
για πολιτικούς λόγους, 
από το αντιπολιτευόμενο 
κεμαλικό Ρεπουμπλικα-
νικό Λαϊκό Κόμμα (CHP) 
και στη συνέχεια από την 
τουρκική κυβέρνηση και 

τον πρόεδρο Ταγίπ Ερ-
ντογάν, στο πλαίσιο των 
νέο-οθωμανικών τους 
επιδιώξεων.

Αν και θεωρείται «κε-
μαλικός» ο Γιαλίμ κατά-
φερε -χαϊδεύοντας και 
τ’ αυτιά των ακραίων 
εθνικιστών- να επιβάλλει 
κάποιες από τις μαξιμα-
λιστικές του θέσεις στην 
ατζέντα της πολιτικής 
ζωής της χώρας.

Ελληνοτουρκικά
«Η Ελλάδα κλέβει τουρκικό πετρέλαιο στη Θάσο» γράφει προκλητικά η φιλοκυβερνητική Sozcu

Την Πέμπτη 23 Δεκεμ-
βρίου 2021, ο Δήμαρ-
χος Θάσου κ. Ελευθέρι-
ος Κυριακίδης άκουσε 
στο Δημαρχείο Θάσου 
τα πατροπαράδοτα χρι-
στουγεννιάτικα κάλαντα 
από τους μαθητές του 2 
ου Νηπιαγωγείου Θάσου 
και από τη Φιλαρμονική 
του Δήμου με τη συνο-
δεία μουσικών οργάνων. 
Ο Δήμαρχος Θάσου ευ-
χήθηκε σε όλους Καλά 
Χριστούγεννα με Υγεία, 
Χαρά και Δημιουργία.

Χριστουγεννιάτικα κάλαντα και ευχές στον Δήμαρχο Θάσου
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Ο Υπουργός Εθνικής 
Άμυνας αντάλλαξε 
ευχές με το προσωπι-
κό και τους νοσηλευ-
όμενους εν όψει τον 
εορτών των Χριστου-
γέννων

Το 401 Γενικό Στρατιω-
τικό Νοσοκομείο Αθη-
νών (401 ΓΣΝΑ), το 
251 Γενικό Νοσοκομείο 
Αεροπορίας (251 ΓΝΑ) 
και το Ναυτικό Νοσο-
κομείο Αθηνών (ΝΝΑ), 
επισκέφτηκε την Πέμπτη 
23 Δεκεμβρίου 2021 ο 

Υπουργός Εθνικής Αμύ-
νης Νίκος Παναγιωτό-
πουλος,προκειμένου να 
ανταλλάξει ευχές με το 
προσωπικό, τους νοση-
λευόμενους και τους οι-
κείους τους ενόψει των 
εορτών των Χριστουγέν-
νων.

Κατά τις επισκέψεις του, 
ο Υπουργός Εθνικής 
Άμυνας συνοδευόταν 
από τον Υπαρχηγό ΓΕΕ-
ΘΑ Αντιναύαρχο Ιωάννη 
Δρυμούση ΠΝ.

Επίσκεψη Παναγιωτόπουλου σε στρατιωτικά νοσοκομεία

Τα βασικά σημεία της συ-
νέντευξης του βουλευτή 
Καβάλας της ΝΔ στον 
τηλεοπτικό σταθμό Ant1 
και τον δημοσιογράφο 

Γιώργο Παπαδάκη

«Όταν τελειώσει αυτή η 
πανδημία νικητής θα θεω-
ρείται αυτός που έχει δώσει 

τη μάχη, έστω και με λάθη. 
Όχι αυτός -και εν προκειμέ-
νω ο ΣΥΡΙΖΑ- που δεν κά-
νει τίποτα, που αμφισβητεί 
κάθε βήμα, βάζοντας συχνά 
και τρικλοποδιές». Αυτό τό-
νισε ο βουλευτής Καβάλας 
Μακάριος Λαζαρίδης σε 
συνέντευξή του στον τη-
λεοπτικό σταθμό Ant1 και 
τον δημοσιογράφο Γιώργο 
Παπαδάκη.

Για τη μελέτη των καθη-
γητών Τσιόδρα και Λύτρα, 
ο κ. Λαζαρίδης σχολίασε 
ότι επισημαίνει διαχρονικά 
προβλήματα του ΕΣΥ, για 
παράδειγμα, ως προς τις 
διαφοροποιήσεις ανάμεσα 
στα κεντρικά νοσοκομεία 
και σε αυτά της περιφέρει-
ας. Άλλωστε, ανέφερε ο κ. 

Λαζαρίδης, «το έχει επιση-
μάνει και ο ίδιος ο Πρωθυ-
πουργός από τον Μάρτιο 
του 2020, ότι πραγματικά 
υπάρχουν διαφορές στις 
δύο αυτές κατηγορίες νο-
σηλευτικών ιδρυμάτων 
και οφείλουμε όλοι μας 
την επόμενη μέρα από την 
πανδημία να αναδιαμορ-
φώσουμε περαιτέρω το γη-
ρασμένο και όχι ελκυστικό  
Εθνικό Σύστημα Υγείας».

Από την άλλη, υπενθύμι-
σε την σημαντική ενίσχυση 
του ΕΣΥ από την Κυβέρνη-
ση κατά την περίοδο της 
υγειονομικής κρίσης, με 
τον υπερδιπλασιασμό των 
κλινών ΜΕΘ, από 577 τον 
Ιούλιο του 2019 σε περί-
που 1.300 αυτή τη στιγμή 

και την πρόσληψη περισσο-
τέρων από 12.000 υγειο-
νομικών.

Σχετικά με τη συζήτηση 
στη Βουλή για τον Προϋ-
πολογισμό, ο κ. Λαζαρίδης 
υπογράμμισε πως το κόμμα 
της Αξιωματικής Αντιπολί-
τευσης «πήγε για μαλλί και 
βγήκε κουρεμένο, καθώς ο 
κ. Τσίπρας αναγκάστηκε να 
διαγράψει τον κ. Κουρου-
μπλή».

Ερωτηθείς για τη δημοσκο-
πική άνοδο του ΚΙΝΑΛ, ση-
μείωσε: «Για εμάς είναι πολύ 
σημαντικό στο πολιτικό σύ-
στημα της χώρας να υπάρ-
χει μια σοβαρή κεντροδεξιά 
παράταξη -υπάρχει αυτή τη 
στιγμή, η Νέα Δημοκρατία- 

και μια σοβαρή κεντροαρι-
στερή παράταξη. Το ρόλο 
αυτό επιχείρησε να παίξει 
ο ΣΥΡΙΖΑ, αλλά είναι φανε-
ρό ότι απέτυχε και το ΠΑ-
ΣΟΚ θέλει να αποτελέσει 
την εναλλακτική λύση στο 
χώρο της Κεντροαριστε-
ράς. Φαίνεται δημοσκοπικά 
-τουλάχιστον μέχρι σήμε-
ρα- ότι ο ΣΥΡΙΖΑ πλέον δεν 
έχει καμία προοπτική να 
είναι πρώτο κόμμα και θα 
δώσει τη μάχη του να εί-
ναι δεύτερο. Ανεξαρτήτως 
τούτων, ζητούμενο για την 
Κυβέρνηση της Νέας Δημο-
κρατίας είναι η επίλυση των 
προβλημάτων των πολιτών 
και φυσικά στις επόμενες 
εκλογές να είναι και πάλι 
αυτοδύναμη».

Μακάριος Λαζαρίδης
Στο τέλος της πανδημίας, νικητής θα είναι αυτός που έχει δώσει τη μάχη

Προβλήθηκε στη Με-
γάλη Λέσχη το ντοκι-
μαντέρ στη μνήμη του 
αείμνηστου Δημάρχου 
Καβάλας, με αφορμή τη 
συμπλήρωση 10 ετών 
από τον θάνατο του

Πραγματοποιήθηκε το βρά-
δυ της Δευτέρας 20 Δεκεμ-
βρίου 2021, στην κεντρική 
αίθουσα της Μεγάλης Λέ-
σχης, με αφορμή τη συ-
μπλήρωση δέκα ετών από 
τον θάνατό του, η προβολή 
του ντοκιμαντέρ στη μνήμη 
του Λευτέρη Αθανασιάδη.

Κατά τη διάρκεια της ομιλί-
ας του ο Δήμαρχος Καβά-
λας, Θόδωρος Μουριάδης, 
εξήρε τον θετικό ρόλο που 
διαδραμάτισε ο Λευτέρης 
Αθανασιάδης τόσο στη 
δημιουργία σύγχρονων 

υποδομών, όσο και στη συ-
στηματική επίλυση χρόνιων 
προβλημάτων στις γειτο-
νιές και το παραλιακό μέ-
τωπο της Καβάλας.

Ο κ. Μουριάδης αναφέρθη-
κε επίσης στην επιτυχημένη 
προσπάθεια αύξησης των 
εσόδων του Δήμου Κα-
βάλας την περίοδο 1983-
1998, μέσω της κατασκευ-
ής ή της απόκτησης νέων 
εγκαταστάσεων, ενώ τόνισε 
με έμφαση πως με την πο-
λιτική του οξυδέρκεια, τις 
γνωριμίες και την εύκολη 
πρόσβαση του στα κέντρα 
λήψης αποφάσεων, ο Λευ-
τέρης Αθανασιάδης κατά-
φερε να βάλει την Καβάλα 
στον πολιτιστικό χάρτη της 
χώρας και να βελτιώσει την 
εικόνα της πόλης σε όλα τα 
επίπεδα.

Κλείνοντας τη σύντομη το-
ποθέτηση του ο κ. Μουριά-
δης σημείωσε μεταξύ άλ-
λων ότι «δυσκολευόμαστε 
να φτιάξουμε μνημείο στον 
Λευτέρη Αθανασιάδη, γιατί 
μνημείο γι’ αυτόν είναι ολό-
κληρη η πόλη. Έχει στοι-
χειώσει η παρουσία του σε 
κάθε στενό της πόλης, σε 
κάθε γειτονιά και σε κάθε τι 
που ορίζει την καθημερινό-
τητά της. Σ’ αυτά που είπα» 
επισήμανε ο Δήμαρχος 
Καβάλας «σκοπίμως άφη-
σα τελευταία την Δημοτι-
κή Καπναποθήκη και την 
πλατεία Καπνεργάτη. Για 
να τιμήσουμε, λοιπόν, τον 
δήμαρχο Λευτέρη Αθανα-
σιάδη, θα προτείνουμε στο 
Δημοτικό Συμβούλιο να 
δοθεί το όνομά του σ’ αυτό 
το εμβληματικό κτήριο που 
θα στεγάσει την Ιστορία και 
τον Πολιτισμό της Καβάλας. 

Εκεί θα φιλοξενήσουμε και 
την ιστορία του Λευτέρη, 
ώστε οι σημερινές και οι 
επόμενες γενιές να μάθουν 
τα επιτεύγματά του, πάνω 
στα οποία συνεχίζουμε οι 
επόμενοι δήμαρχοι με σκο-
πό να βελτιώνουμε τη ζωή 
των δημοτών μας».

Για τον Λευτέρη Αθανασι-
άδη μίλησε και η εγγονή 
του Ελευθερία, κάνοντας 
ιδιαίτερη μνεία στο έργο 
και την συνολική προσφο-
ρά του. Πριν από την προ-
βολή του ντοκιμαντέρ, ο κ. 
Μουριάδης έδωσε στη σύ-
ζυγο του αειμνήστου Δη-
μάρχου Καβάλας, Ολυμπία, 
μια κορνίζα με την πιο χα-
ρακτηριστική φωτογραφία 
των πρώτων χρόνων της 
θητείας του.

Δήμος Καβάλας
Πρόταση να δοθεί το όνομα του Λευτέρη Αθανασιάδη στη Δημοτική Καπναποθήκη
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Σκρέκας
Ιστορικά υψηλά στις τιμές ρεύματος σε όλη την Ευρώπη

«Εφιαλτικό» χαρακτήρι-
σε αυτό που συμβαίνει 
στην αγορά ενέργειας, 

σε ευρωπαϊκό επίπεδο, 
ο Υπουργός Περιβάλλο-
ντος και Ενέργειας, Κώ-

στας Σκρέκας, μιλώντας 
στην εκπομπή “Καλημέ-
ρα Ελλάδα” του ΑΝΤ1.

Όπως είπε, εάν επαλη-
θευτούν οι προβλέψεις 
των αγορών, οι Ευρωπαί-
οι πολίτες θα κληθούν να 
πληρώσουν έως και 350 
δισεκατομμύρια ευρώ πα-
ραπάνω εξαιτίας των αυξή-
σεων σε ηλεκτρικό ρεύμα 
και φυσικό αέριο. Για να 
αποτυπώσει καλύτερα το 
μέγεθος των ανατιμήσεων, 
έδωσε το εξής παράδειγ-
μα. «Είναι σαν να πήγαινε 

κάποιος να πάρει ένα λίτρο 
γάλα και αντί για 1,5 ευρώ 
να πλήρωνε 10 ευρώ».

Στην Ελλάδα, εξήγησε ο 
Υπουργός, επιδοτούμε τους 
λογαριασμούς για να κα-
λύψουν ένα μεγάλο μέρος 
αυτών των ανατιμήσεων. 
Επεσήμανε ότι καλύπτεται 
ένα 80% της ανατίμησης 
στην κατανάλωση ενός μέ-
σου νοικοκυριού.

Ο κ. Σκρέκας σημείωσε, επί-
σης, ότι ο ΦΠΑ στην Ελλά-
δα είναι 6% στην ενέργεια, 

που είναι από τους χαμηλό-
τερους στην Ευρώπη.

Με τα μέτρα που ανακοί-
νωσε ο Πρωθυπουργός για 
την αντιμετώπιση της ενερ-
γειακής κρίσης, «θα δείτε 
ότι απορροφάται το μεγα-
λύτερο μέρος των ανατι-
μήσεων», διαβεβαίωσε ο 
Υπουργός.

Το μεγαλύτερο πρόβλημα 
εντοπίζεται στις μικρομε-
σαίες επιχειρήσεις και στις 
ενεργοβόρες βιομηχανίες, 
συμπλήρωσε, εξητώντας 

πως «ζητήσαμε από την Ευ-
ρώπη να ενεργοποιηθούν 
μηχανισμοί προστασίας».

Αφού δεσμεύτηκε πως η 
Κυβέρνηση δεν θα αφήσει 
απροστάτευτα τα νοικοκυ-
ριά τους επόμενους μήνες, 
ο κ. Σκρέκας υπογράμμισε 
την ανάγκη στροφής στις 
ανανεώσιμες πηγές ενέρ-
γειας, μιας και η παραγωγή 
ηλεκτρικού ρεύματος από 
αυτές είναι 7 φορές φθη-
νότερη.

«Η εκτίμηση του κόστους 
για το φετινό χριστου-
γεννιάτικο τραπέζι (6-8 
ατόμων) κυμαίνεται από 
82,56 έως 113,90 ευρώ. 
Πρόκειται για μεταβο-
λή της τάξης του 9,3 % 
έως 18,5 % σε σύγκριση 
με το αντίστοιχο τραπέζι 
του 2020. Υπενθυμίζου-
με ότι η αγορά των Χρι-
στουγέννων 2020 λει-
τούργησε υπό καθεστώς 
lock down».

Αυτό υπογραμμίζει η Ελ-
ληνική Συνομοσπονδία 
Εμπορίου και Επιχειρημα-
τικότητας σε ανακοίνωσή 
της σχετικά με έρευνα που 
διενήργησε για εκτίμηση 
κόστους του φετινού χρι-
στουγεννιάτικου τραπεζιού.

Συγκεκριμένα, όπως 
αναφέρεται στην ανα-
κοίνωση: «το Ινστιτούτο 
Εμπορίου και Υπηρεσιών 
της Ελληνικής Συνομο-
σπονδίας Εμπορίου και 
Επιχειρηματικότητας (ΙΝ.
ΕΜ.Υ. της ΕΣΕΕ) προέ-
βη σε εκτίμηση του κό-

στους του χριστουγεν-
νιάτικου τραπεζιού για 
το 2021. Καταγράφηκαν, 
με επιτόπια τιμοληψία 
και συνεντεύξεις με key-
informers της αγοράς, οι 
τιμές τόσο από αλυσίδες 
σούπερ μάρκετ όσο και 
από ειδικευμένα κατα-
στήματα λιανικής (πχ ζα-
χαροπλαστεία/ κρεοπω-
λεία κτλ), καθώς και από 
τη Βαρβάκειο αγορά. Η 
εκτίμηση του κόστους 
για το φετινό χριστου-
γεννιάτικο τραπέζι (6-8 
ατόμων) κυμαίνεται από 
82,56 έως 113,90 ευρώ. 
Πρόκειται για μεταβο-
λή της τάξης του 9,3 % 
έως 18,5 % σε σύγκριση 
με το αντίστοιχο τραπέζι 
του 2020. Υπενθυμίζου-
με ότι η αγορά των Χρι-
στουγέννων 2020 λει-
τούργησε υπό καθεστώς 
lock down. Το εύρος των 
τιμών δικαιολογείται από 
την καταγραφή σειράς 
τιμών από διαφορετικής 
ποιότητας προϊόντα, σε 

αρκετές τοπικές αγορές 
και αλλά και είδη κατα-
στημάτων. Επιπρόσθετα, 
διευκρινίζεται ότι οι τιμές 
των προϊόντων είναι εν-
δεικτικές και επιχειρούν 
να χαρτογραφήσουν τη 
γενική κατανομή τιμών 
και την εικόνα της αγο-
ράς.

Mετά την εορταστική 
περίοδο θα διενεργηθεί 
έρευνα σχετικά με την 
εξέλιξη των πωλήσεων 
κατά την εορταστική πε-
ρίοδο στις επιχειρήσεις 
του λιανικού εμπορίου».

Οι τιμές για το χρι-
στουγεννιάτικο τρα-
πέζι και η σύγκριση με 
πέρυσι:

• Κόστος/ μονάδα 
(ευρώ) Ποσό-
τητα Μεταβολή 
2021/2020

• Αρνί 8,09 5 κιλά 
13,9%

• Γαλοπούλα

(κατεψυγμένη) 4,15 5 
κιλά 15,3%

• Γαλοπούλα (νωπή) 
6,85 5 κιλά -

• Χοιρινό (σπάλα, 
χωρίς κόκαλο)4,15 
5 κιλά 3,8%

• Πατάτες 0,70 3 κιλά 
7,70%

• Ντομάτες 1,69 2 
κιλά 16,6%

• Μαρούλι 0,57 4 τεμ. 
46,2%

• Μήλα 1,25 2 κιλά 
4,2%

• Πορτοκάλια 0,92 2 
κιλά 41,5%

• Φέτα (σε άλμη). 
9,35 1 κιλό 23,8%

• Ελαιόλαδο 5,48 1 
λίτρο -0,7%

• Αναψυκτικά (1,5 
lt) 1,00 2 φιάλες 
-27,5%

• Μπύρες (500 ml) 
1,56 5 φιάλες 
17,3%

• Οίνος (500 ml) 1,43 
4 φιάλες -14,3%

• Κουραμπιέ-
δες(τυποποιημένοι) 
10,35 1 κιλό 52,2%

• Κουραμπιέδες (ζα-
χαροπ)15,60 1 κιλό 
4,00%

• Μελομακάρονα 
(τυποποιημένα) 9,01 
1 κιλό 60,9%

• Μελομακάρονα 
(ζαχαροπ) 15,40 1 
κιλό 6,9%

• Συνολικό κόστος 
82,56 έως 113,90 
9,3 % έως  18,5%

Ακριβότερο έως 18,5% το χριστουγεννιάτικο τραπέζι - Τι 
δείχνει έρευνα της ΕΣΕΕ
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Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να 
απαντήσω με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις 
που  αφορούν προβληματισμούς σας σχετικά 
με τα παιδιά και την εκπαιδευτική τους πορεία. 
Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο vvasiliad@
outlook.com ή τηλεφωνείστε στο 2510220201

ΤΟ ΠΑΡΕΛΘΟΝ ΕΚΔΙΚΕΙΤΑΙ 
ΤΟ ΜΕΛΛΟΝ

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας

Ποιος είπε ότι η αφο-
μοίωση και η μετάδο-
ση γνώσεων σταματά 

στο χώρο του σχολείου ή του 
φροντιστηρίου; 

Η βιωματική μάθηση που 
προωθεί την απόλυτη εμπέ-
δωση των γνώσεων σχεδόν 
σε όλα τα μαθήματα, μπορεί 
να επιτευχθεί εύκολα και ευ-
χάριστα παντού και κυρίως 
μέσα από δημιουργικές δρα-
στηριότητες στο σπίτι.

 Για να επιτευχθεί 
αυτό με επιτυχία, χρειάζε-
ται να δώσουμε όλη μας την 
ενέργεια και την ευρηματικό-
τητα όχι μόνο στις σχολικές 
δραστηριότητες στη τάξη (για 
τους εκπαιδευτικούς), αλλά 
και στις πιο απλές ασχολίες 
τους σπιτιού. 

 Ας εξετάσουμε λοι-
πόν τρόπους που θα μας βο-
ηθήσουν να απαντούμε στα 
παιδιά μας ήδη από μικρή 
ηλικία στην ερώτηση ‘’ γιατί 
να μάθω, σε τι  θα μου χρεια-
στεί αυτό στη ζωή μου;;’’ για 
τα διάφορα μαθήματα όπως 
μαθηματικά, φυσική κλπ.

• Επιτραπέζια παιχνί-
δια: Ο πιο γνωστός και παρα-
δοσιακός τρόπος να περνάμε 
μαζί με τα παιδιά δημιουργι-
κές στιγμές. Είναι πάντα προ-
τιμότερο να διαβάζει το ίδιο 
το παιδί τις οδηγίες και να 
εξηγεί στους γονείς το πώς 
παίζετε το παιχνίδι. Επίσης 
επιλέγουμε πάντα παιχνίδια 
διάφορων τύπων (μνήμης, 
στρατηγικής, ταχύτητας, ζά-
ρια κλπ) για να μπορέσει το 
παιδί να εξασκήσει πολλές 
δεξιότητες (γλωσσικές, μνή-
μης, κατανόησης, μαθηματι-
κών κ ά).

• Λίστα για τα ψώνια: 
Είναι πολύ χρήσιμο για ένα 

παιδί να μπορεί να εξασκήσει 
την έννοια της πρόνοιας και 
τις έννοιες των μαθηματι-
κών αναλογιών. Ας πάρουμε 
λοιπόν μολύβι και χαρτί και 
να κάνουμε τη λίστα με τα 
ψώνια μας μαζί του. Μπο-
ρούμε να συζητήσουμε μαζί 
του για το πόση ποσότητα 
από κάθε είδος τροφίμου θα 
χρειαστούμε για να κάνουμε 
ένα φαγητό, ένα γλυκό, πόσα 
γιαουρτάκια θα χρειαστούν 
όλα τα μέλη της οικογένειας 
για μια εβδομάδα ανάλογα 
με τη προτίμησή τους κλπ.

• Διάβασμα τύπου Εί-
ναι ιδιαίτερα σημαντικό για 
τα παιδιά, να έχουν ερεθί-
σματα σχετικά με την κοινω-
νικοπολιτική κατάστασης της 
εποχής μας ώστε να καλλιερ-
γήσουν επιχειρήματα, λόγο 
και άποψη. Είναι λοιπόν αρ-
κετά χρήσιμο το να διαβά-
ζετε όλοι μαζί εφημερίδες, 
περιοδικά ή άρθρα στο δια-
δίκτυο ιστορικού και κοινω-
νικού ενδιαφέροντος ώστε 
να αποκτήσει ερωτήσεις και 
να ενημερωθεί για σημαντικά 
ιστορικά γεγονότα.
• Μαγειρική και ζαχα-
ρολπαστική Τα παιδιά που 
μαγειρεύουν ή κάνουν διά-
φορες ζαχαροπλαστικές δη-
μιουργίες μαζί με τους γονείς 
τους, είναι πιο εξοικειωμένα 
με τις έννοιες της αναλογίας, 
του χρόνου, των μονάδων 

μέτρησης μάζας και όγκου 
και φυσικά εξασκούν τη φα-
ντασία τους.

Μας ρωτάτε, απαντούμε….

 Η κυρία Κ.Κ ρωτάει: 
‘’ Είμαι μητέρα που δεν εργά-
ζομαι και τα  δυο παιδιά μου 
πηγαίνουν Δημοτικό. Επομέ-
νως έχω πολύ χρόνο να τους 
διαθέσω και χαίρομαι πολύ 
για αυτό. Πείτε μου μερικές 
ιδέες που θα ήταν πολύ χρή-
σιμες ώστε να αναπτύξω τις 
γνωστικές ικανότητες των 
παιδιών εκτός από τη βοήθειά 
μου στο διάβασμά τους..’’

Αγαπητή κυρία,

 Ανήκετε στη τυχε-
ρή κατηγορία γυναικών που 
έχουν χρόνο να ασχοληθούν 
ενεργά και σχετικά ξεκούρα-
στα με τα παιδιά τους. Την 
ενέργεια και τη διάθεσή σας 
σίγουρα την εισπράττουν και 
αυτό είναι πολύ σημαντικό

. Τρόποι υπάρχουν 
πολλοί και είναι εύκολη η 
υλοποίησή τους. Παιχνίδια 
επιτραπέζια, υπαίθρια και 
αυτοσχέδια είναι ότι καλύ-
τερο για την ηλικία της ενώ 
καλό είναι να αποφεύγονται 
συγκριτικά τα διαδικτυακά 
και βίαια παιχνίδια.  Είναι 
σπουδαίο να ψωνίζετε μαζί 
και να διεκδικείτε τη συμμε-
τοχή και τη γνώμη  των παι-
διών σας στην επιλογή των 
πραγμάτων που ψωνίζετε. 

Μπορείτε επίσης να ζωγρα-
φίζετε θεματικά και να γρά-
φετε τις απόψεις σας και τη 
γνώμη σας σε χαρτί για διά-
φορα θέματα όπου μετά μπο-
ρείτε να συζητήσετε. Πρέπει 
να διεκδικείτε καθημερινά 
επαφή και διάλογο μαζί τους.
Ευχές για επιτυχία

‘’ …Η βιωματική 
μάθηση  προ-
ωθεί την από-
λυτη εμπέδωση 
των γνώσεων 
σχεδόν σε όλα 
τα μαθήματα..’’

ΔΙΏΡΥΓΑ ΤΗΣ ΚΟΡΙΝΘΟΥ 

Το τολμηρό σχέδιο της διάνοιξης της Διώρυγας της Κορίνθου ανήκει στη Βασίλισσα Αμα-
λία. Με τη δική της επιμονή, ο Όθων σχημάτισε επιτροπή, κυρίως από Βαυαρούς ειδικούς, 
για να μελετήσουν το θέμα. Τα συμπεράσματα της επιτροπής ήταν απογοητευτικά. Το έργο 
ήταν ακατόρθωτο! Οι σύμβουλοι του Όθωνα που από την αρχή είχαν εκφράσει την δυσπι-
στία τους για το έργο, έπεισαν τον Όθωνα να εγκαταλείψει το έργο. Τότε ανέλαβε δράση 
η Αμαλία. ‘’Είσαι βασιλιάς’’ του είπε. ‘’Δεν είσαι πολιτικός. Είσαι αρχηγός του ‘Εθνους και 
πρέπει τα σχεδία σου να είναι μεγάλα’΄. Και συνέχισε: ‘’έχεις ιερό καθήκον να μην εγκα-
ταλείπεις μεγαλεπήβολα έργα ακόμα και αν έχεις εναντίον σου όλο το λαό που μπορεί να 
είναι αδαής’’. Έτσι, ο Όθωνας συγκρότησε δεύτερη επιτροπή, από το Βαυαρό Κρόνιγ. Η 
επιτροπή αυτή αποφάνθηκε ότι το έργο ήταν ακατόρθωτο! Δικαίωση της Αμαλίας. Όμως 
το έργο εγκαταλεήφθηκε για οικονομικούς λόγους. Όταν τελικά έγινε, επιβεβαιώθηκε η 
έμπνευση της Αμαλίας. 

‣ Διαβάσαμε και αυτά...

ΘΕΜΙΣΤΟΚΛΗΣ

Πριν από τη ναυμαχία της Σαλαμίνας, στο πολεμικό συμ-
βούλιο που βρισκόταν σε εξέλιξη με πολλές διχογνωμίες 
και ένταση, ο Κορίνθιος στρατηγός Αδείμαντας, διαφωνώ-
ντας με τις θέσεις του Θεμιστοκλή, του είπε περηφρονητικά:
‘’Μη λησμονείς ότι εδώ δεν εκπροσωπείς ελεύθερη πατρίδα 
(την Αθήνα είχαν καταλάβει οι Πέρσες).
‘’Ναι’’, απάντησε ο Θεμιστοκλής, εξοργισμένος όμως για τη 
βλασφημία, συνέχισε, ‘’Εν όσω οι Αθηναίοι έχουν 200 πο-
λεμικές τριήρεις μπορούν να αποκτήσουν καλύτερη πατρί-
δα από τη δική σου!

25.12.378 Πρώτος επίσημος εορτασμός των Χρι-
στουγέννων στην Κωνσταντινούπολη, επι Οικουμε-
νικού Πατριάρχη Δημοφίλου.

26.12.1825 Ο Ιμπραήμ φθάνει στο Μεσολόγγι, σε 
αντικατάσταση του Κιουταχή και αναλαμβάνει τις 
επιχειρήσεις του Τουρκοαιγυπτιακού Στρατού κατά 
τις ιερείς πόλεις.

31.12.1790 Εκδίδεται η πρώτη Ελληνική Εφημερίδα 
στη Βιέννη

‣ Μνήμες

‣ Οι Μεγάλοι μας είπαν….. 
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Νέα μέτρα για να μπει 
“φρένο” στην εξάπλωση 
της μετάλλαξης Όμικρον, 
ανακοινωσε ο υπουργός 
Υγείας, Θάνος Πλεύρης. Τα 
νέα μέτρα που  ανακοινω-
θηκαν είναι το πρώτο μέρος 
αυτών που θα ληφθούν για 
να περιοριστεί, όσο είναι 
δυνατόν, η εξάπλωση της 
μετάλλαξης Όμικρον, που 
τρομάζει κυβέρνηση και ει-
δικούς.

Τα νέα μέτρα

Τα μέτρα άμεσης εφαρμο-
γής που θα ισχύσουν πριν 
από τα Χριστούγεννα, από 
αύριο, παραμονή, κιόλας 
με στόχο να περιοριστεί η 
εξάπλωση της πανδημίας 
στις γιορτές και κυρίως η 
μετάλλαξη Όμικρον ειναι 
τα εξης:

• Ακυρωνονται όλες οι 
υπαίθριες εορταστι-
κές εκδηλώσεις

• Η διεξαγωγή αθλητι-
κών αγώνων να γίνεται 

χωρίς θεατές
• Επιστρεφει η χρήση 

μάσκας σε εσωτε-
ρικούς και εξωτερι-
κούς χώρους

• Διπλή μάσκα ή μά-
σκα αυξημένης προ-
στασίας στα Μέσα 
Μαζικής Μεταφοράς

• υποχρεωτική η διενέρ-
γεια τεστ για όσους 
εισέρχονται στη χώρα, 
τη 2η και την 4η μέρα 
από την άφιξή τους.

Νέα μέτρα… και 
για το νεο χρονο…
• Περιοριζεται το ωρά-

ριο λειτουργίας της 
εστίασης (εστιατόρια, 
μπαρ, καφέ, κέντρα δι-
ασκέδασης), ως τις 12 
τα μεσάνυχτα 

• Μειωνεται η πληρότη-
τα στους χώρους εστί-
ασης και διασκέδασης 
στο 60% και δεν επι-
τρέπονται οι όρθιοι 
στα νυχτερινά κέντρα.

Ανακοινώσεις Πλεύρη για νέα μέτρα μετά την έκρηξη κρουσμάτων

Τους λόγους για τους 
οποίους απερρίψε την 
εισήγηση για rapid test 
και σε εμβολιασμένους, 
εξήγησε κατα την εισή-
γηση του στο υπουργίκο 
ο Πρωθυπουργός Κυριά-
κος Μητσοτάκης.

Ανακοίνωση του Γραφείου 
Τύπου του ΣΥΡΙΖΑ – Προ-
οδευτική Συμμαχία για τις 
ανακοινώσεις του κ. Μη-
τσοτάκη Ο κ. Μητσοτάκης 
συνεχίζει το απόλυτο μπά-
χαλο ερήμην των επιστημό-
νων. Αφού ο εκπρόσωπός 
του και ο υπουργός Υγείας 
χθες άφησαν τις εγκλημα-
τικές ανοησίες περί παν-
δημίας ανεμβολίαστων και 
προανήγγειλαν υποχρε-
ωτικά ράπιντ τεστ και για 
τους εμβολιασμένους με 
επιβάρυνση των πολιτών, 
ο κ. Μητσοτάκης έτρεξε να 
τα μαζέψει μετά τη θύελλα 
αντιδράσεων. Τα μέτρα που 
ανακοίνωσε για τις γιορτές 
δεν αποτελούν τίποτα πε-
ρισσότερο από ακόμη μία 
απόδειξη της προσωπικής 
του αποτυχίας στη διαχείρι-
ση της πανδημίας.

Οπως ανέφερε χαρακτηρι-
στικά:

«Σίγουρα αυτήν την περίο-
δο όπλα μας είναι τα τεστ. 
Όλοι, οι εμβολιασμένοι και 
μη, θα πρέπει να κάνουμε 
self test. Ενώ θα συνεχί-
σουν να γίνονται παντού οι 
διαγνωστικοί έλεγχοι από 
τα συνεργεία της πολιτείας.

Είναι αλήθεια ότι δέχτηκα 
εισηγήσεις για υποχρεω-
τικά rapid test σε όλους 
για την είσοδο σε χώρους 
διασκέδασης. Τις απέρρι-
ψα, γιατί θεώρησα ότι ένα 
τέτοιο μέτρο και θα ήταν 

άδικο για τους εμβολια-
σμένους και τελικά θα ήταν 
πολύ δύσκολο στην εφαρ-
μογή του. Αντί λοιπόν να 
επιβάλλω κάτι σε όλους, 
επέλεξα να εμπιστευτώ 
όλους.

Και για αυτόν ακριβώς τον 
σκοπό η πολιτεία θα διαθέ-
σει ακόμα δύο δωρεάν self 
test σε ολόκληρο τον πλη-
θυσμό. Με την σύσταση το 
μεν πρώτο να χρησιμοποιη-
θεί κατά την διάρκεια των 
γιορτών και το δεύτερο 
αμέσως μετά την Πρωτο-
χρονιά. Και ζητώ από τους 
συμπολίτες μας να τα χρη-
σιμοποιήσουν, ιδίως πριν 
από τις εορταστικές μαζικές 
συναθροίσεις.

Νομίζω ότι πρέπει να γί-
νει απολύτως κατανοητή η 
σημασία αυτής της πρωτο-
βουλίας. Γιατί θα επιτρέψει 
σε όλους μας να ελέγχουμε 
την υγεία μας σε πραγμα-
τικό χρόνο. Αλλά θα κάνει 
τελικά πιο άνετη, πιο ελεύ-
θερη, πιο ασφαλή τη δια-
σκέδαση, γνωρίζοντας ότι 
το περιβάλλον στο οποίο 
θα βρισκόμαστε θα είναι 
πιο ασφαλές.

Και θα ζητήσω από τους 
συμπολίτες μας να μην πε-
ριοριστούν μόνο στα δυο 
δωρεάν self test τα οποία 
χορηγεί η πολιτεία, αλλά 
στην κρίση τους, όποτε βρί-
σκονται σε χώρους μαζικής 
συνάθροισης, οι ίδιοι με 
αίσθηση ευθύνης απέναντι 
στην υγεία τους και στην 
υγεία των ανθρώπων που 
αγαπούν, να προχωρούν 
και να κάνουν επιπρόσθε-
τα self test, έτσι ώστε να 
έχουμε μία πραγματική ει-
κόνα σε πραγματικό χρόνο 
για την εξέλιξη της πανδη-
μίας».

Ο κ. Μητσοτάκης ανέφερε 
ότι στην δεύτερη γραμμή 
άμυνας, εμπεριέχονται και 
μέτρα, όπως ωράριο σε 
εστίαση και διασκέδαση και 
τηλεργασία:

«Η δεύτερη φάση της άμυ-
νας μας αφορά τις πρώτες 
εβδομάδες του 2022. Και 

ανάλογα με την εξέλιξη της 
πανδημίας έχουμε στη διά-
θεσή μας ένα εύρος επιλο-
γών, όπως η επέκταση της 
τηλεργασίας, οι ρυθμίσεις 
ωραρίων στην εστίαση και 
την διασκέδαση. Όχι, πά-
ντως, αναστολή της λει-
τουργίας των σχολείων. 
Όλα όμως, το τονίζω αυτό, 
θα κριθούν από τα τότε 
δεδομένα. Καμία απόφαση 
δεν έχει ακόμα ληφθεί.

Ήδη η έγκαιρη πρωτοβου-
λία να ανοίξει η τρίτη δόση 
για όλες τις ηλικίες, να ξεκι-
νήσουν οι εμβολιασμοί των 
παιδιών -να ευχαριστήσω 
τους γονείς που ανταπο-
κρίνονται πολύ θετικά σε 
αυτή την πρωτοβουλία- να 
ενταθεί η θωράκιση των 
άνω των 60, να ελέγχο-
νται οι εισερχόμενοι από το 
εξωτερικό και με μοριακά, 
αλλά και με rapid test, όλα 
αυτά συγκροτούν μία πρώ-
τη ζώνη άμυνας.

Σειρά τώρα έχει η δική μας 
συμπεριφορά στις γιορτές. 
Οι χαρούμενες συγκεντρώ-
σεις δεν πρέπει να γίνουν 
εστίες μετάδοσης πόνου. 
Άμυνά μας είναι τα τεστ και 
οι βασικές προφυλάξεις. 
Και η στάση μας σήμερα 
θα κρίνει και τις αποφάσεις 
μας αύριο.

Θέλω να τονίσω ότι ήδη η 
ελληνική πολιτεία έχει δι-
αθέσει σχεδόν 80 εκατομ-
μύρια, επαναλαμβάνω, εκα-
τομμύρια δωρεάν self test, 
αξίας σχεδόν 150 εκατομ-
μυρίων ευρώ. Και αυτή η 
φροντίδα του κράτους θα 
συνεχιστεί, πλαισιωμένη 
πια και από άλλα όπλα, 
όπως τα νέα φάρμακα, η 
χρήση των οποίων θα εξα-
πλωθεί γρήγορα μετά την 
επίσημη έγκρισή τους.

Το μήνυμα λοιπόν και φέ-
τος είναι ότι οι καλύτερες 
γιορτές είναι οι ασφαλείς 
γιορτές. Αυτή τη στιγμή δεν 
χρειαζόμαστε νέα μέτρα. 
Αρκεί, το τονίζω, να τηρή-
σουμε τα μέτρα τα οποία 
ήδη υπάρχουν. Με συχνούς 
ελέγχους, επιτάχυνση των 
εμβολιασμών, ιδίως της ενι-

σχυτικής δόσης, και όπως 
σας είπα με πολλά self test, 
έτσι ώστε εμείς οι ίδιοι να 
ελέγχουμε την κατάσταση 
της υγείας μας.

Πρόκειται για ένα κοινό 
στοίχημα πολιτείας και πο-
λιτών απέναντι στην Όμι-
κρον. Και αυτό πρέπει να 
απαντηθεί και να κερδηθεί 
τις επόμενες εβδομάδες. 
Και πιστεύω ότι με ευθύνη 
και με ωριμότητα μπορούμε 
να κερδίσουμε και αυτό το 
στοίχημα.»

Στην αρχή της εισαγωγής 
του ο πρωθυπουργός ανα-
φέρθηκε στην μετάλλαξη 
«Όμικρον»: «Η ατζέντα μας 
σήμερα περιλαμβάνει ακό-
μα το στρατηγικό σχέδιο 
κυβερνητικής πολιτικής για 
το 2022, δηλαδή τον προ-
γραμματισμό μας για την 
επόμενη χρονιά, στο ξεκί-
νημα της οποίας όμως ρί-
χνει δυστυχώς τη σκιά της 
η μετάλλαξη Όμικρον του 
κορονοϊού. Αναγνωρίζω 
την κούραση όλων ύστερα 
από δύο σχεδόν χρόνια. 
Ελπίζαμε ότι με το εμβόλιο 
θα έφτανε το τέλος αυτής 
της περιπέτειας και τώρα 
μία νέα έξαρσή της έρχεται 
να το καθυστερήσει. Δεν 
πρέπει όμως να μας νική-
σει ούτε η κούραση, ούτε ο 
φόβος.

Όπως έχουμε εξηγήσει 
πολλές φορές πρόκειται 
για έναν παγκόσμιο υγει-
ονομικό κίνδυνο που, ήδη, 
οδηγεί πολλές χώρες στην 
αναθεώρηση της στρατηγι-
κής τους, καθώς η μετάλ-
λαξη Όμικρον είναι ξεκά-
θαρα πολύ πιο μεταδοτική. 
Φαίνεται να πολλαπλασιά-
ζεται μέσα σε λίγες μέρες. 
Δεν γνωρίζουμε ακόμα τη 
νοσηρότητά της. Υπάρχει 
όμως μια έντονη ανησυχία 
ότι αυτή η απότομη έξαρ-
ση μπορεί να βάλει τα συ-
στήματα υγείας κάτω από 
πολύ μεγάλη πίεση.

Θέλω να τονίσω ότι τα μέ-
τρα τα οποία βλέπουμε να 
λαμβάνουν άλλες χώρες 
ισχύουν ήδη από καιρό 
στην Ελλάδα. Σε πολλές 

άλλες Ευρωπαϊκές χώρες 
είχαν μία πολύ πιο χαλαρή 
προσέγγιση απέναντι στην 
πανδημία. Στη Δανία ή στο 
Ηνωμένο Βασίλειο για πα-
ράδειγμα είχε καταργηθεί 
μέχρι και η μάσκα και ου-
σιαστικά όλοι οι έλεγχοι οι 
οποίοι γίνονταν ήταν υπο-
τυπώδεις. Και γι’ αυτό και 
σπεύδουν τώρα σε αυστη-
ρότερους περιορισμούς.

Αντίθετα, στη χώρα μας, 
επειδή είχαμε λιγότερους 
εμβολιασμούς, διατηρή-
σαμε την ελεγχόμενη πρό-
σβαση σε κλειστούς χώ-
ρους και φυσικά τα μέτρα 
ατομικής προστασίας, που 
τώρα δικαιώνουν την ανα-
γκαιότητά τους. Ταυτόχρο-
να όμως αποδεικνύεται ότι 
η τρίτη δόση του εμβολίου 
αποκρούει την βαριά νόση-
ση από τη μετάλλαξη Όμι-
κρον. Καθώς, λοιπόν, εδώ 
τα κρούσματα τις τελευταί-
ες εβδομάδες βρίσκονται 
σε ύφεση και σε διαρκή 
καθοδική πορεία -είναι μία 
ύφεση της τάξης του 40% 
σε σχέση με τα κρούσματα 
του προηγούμενου κύμα-
τος- ο στόχος μας για τις 
επόμενες εβδομάδες είναι 
διπλός:

Από τη μία πλευρά να κα-
θυστερήσουμε -όσο αυτό 
είναι εφικτό- την εξάπλω-
ση της νέας παραλλαγής, 
που είναι βέβαιο ότι κάποια 
στιγμή θα κυριαρχήσει. Από 
την άλλη, να αξιοποιήσου-
με αυτό το παράθυρο στον 
χρόνο για να θωρακιστού-
με όλοι, κυρίως με το ενι-
σχυτικό τρίτο εμβόλιο.

Οι πολίτες αντιλαμβάνο-
νται, ανταποκρίνονται και 
τους ευχαριστώ για αυτό. 
Ήδη παραπάνω από 4 εκα-
τομμύρια, 7 στους 10 δι-
καιούχους, έσπευσαν να 
κάνουν ή να κλείσουν ρα-
ντεβού για την ενισχυτική 
δόση. Και σχεδόν 150.000 
συμπολίτες μας άνω των 
60, οι πιο ευάλωτοι δηλα-
δή, έχουν κλείσει ραντεβού 
τον τελευταίο μήνα ή έκα-
ναν την πρώτη δόση. Και εί-
ναι μία απάντηση σε όλους 
όσοι είχαν αμφισβητήσει 

την υποχρεωτικότητα σε 
αυτή την ηλικιακή κατηγο-
ρία που τόσο πολύ την έχει 
ανάγκη. Έτσι, η ομάδα αυτή 
των άνω των 60 προσεγγί-
ζει πια τα ποσοστά εμβολι-
ασμού της Ευρώπης. Είναι 
κάτι το οποίο πρέπει να 
συνεχιστεί και κάτι το οποίο 
πρέπει να ενταθεί.»

Ο πρωθυπουργός άσκη-
σε κριτική στην στάση που 
κρατα ο ΣΥΡΙΖΑ, ως αξιω-
ματική αντιπολίτευση στο 
θέμα της πανδημίας:

«Από τη νέα αυτή μάχη της 
υγείας απουσιάζει δυστυ-
χώς η αξιωματική αντιπολί-
τευση. Η μόνη στον κόσμο 
που αντί για λύσεις απένα-
ντι στην κοινή απειλή θυμή-
θηκε ξαφνικά τις εκλογές 
για να λύσει τα δικά της 
εσωτερικά προβλήματα. Εί-
ναι το τέλος ενός κατήφο-
ρου για τον ΣΥΡΙΖΑ, αφού 
προηγουμένως καταψήφι-
σε σχεδόν όλες τις πολι-
τικές κατά της πανδημίας. 
Πάντα απέναντι σε ό,τι 
ενώνει και πάντα κοντά σε 
ό,τι διχάζει.

Και ειλικρινά λυπάμαι για 
ένα κόμμα που, σε αντίθε-
ση με όσα έλεγε ο αρχηγός 
του πριν από λίγο καιρό, 
επιλέγει να γίνει συνειδη-
τός υπονομευτής της χώ-
ρας. Απέρριπτε τις κάλπες 
όταν η πανδημία υποχω-
ρούσε και τις ζητάει τώρα 
που η Όμικρον επιτίθεται. 
Κρίμα.

Όμως η υγεία των Ελλήνων 
είναι πάνω από κόμματα 
και από τις διαφορές τους. 
Γι’ αυτό και πιστεύω ότι οι 
πολίτες αδιαφορούν τελικά 
για όσους αδιαφορούν για 
το κοινό καλό.

Στους πολίτες, λοιπόν, 
απευθυνόμαστε και σή-
μερα, με ένα σχέδιο δύο 
φάσεων. Με πρώτο βήμα 
να περάσουμε με ασφά-
λεια τις γιορτές, χωρίς να 
παγώσει η οικονομία και η 
κοινωνία αλλά και χωρίς οι 
δραστηριότητες αυτών των 
ημερών να μας κοστίσουν 
αργότερα.»

Μητσοτάκης
Απερριψα τα rapid test, ήταν άδικο για εμβολιασμένους



Πριν λίγη ώρα (12:25) 
αφεθησαν ελευθεροι 
χωρίς να ασκηθεί κα-
μια ποινικη διωξη και 
οι 7 εργαζόμενοι-μέλη 
του σωματείου εργα-
ζομένων στα Πετρέ-
λαια Καβάλας.

Την είδηση επιβεβαίωσε 
στο enanews.gr η νομική 
εκπρόσωπος των εργα-
ζομένων και βουλευτής 
Καβάλας του ΣΥΡΙΖΑ Τά-
νια Ελευθεριάδου ενώ 
νωρίτερα είχαν αφεθεί 
ελεύθεροι και οι υπόλοι-
ποι 10 εργαζόμενοι.
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Ελεύθεροι και οι 7 εργαζόμενοι-μέλη του σωματείου στα 
Πετρέλαια Καβάλας

Οι υπεύθυνοι για τις 
πρωτοφανείς κατα-
στάσεις που ζήσαμε 
θα έρθουν αντιμέτω-
ποι με τις συνέπειες 
των πράξεών τους

Προσωπική επιστολή 
προς τους εργαζόμε-
νους της εταιρείας στην 
Καβάλα απέστειλε το 
απόγευμα της Τρίτης 
21 Δεκεμβρίου, μετά 
τη λήξη της κατάληψης 
των εγκαταστάσεων του 
Πρίνου, η Διευθύνουσα 
Σύμβουλος και Country 
Manager της Energean 
στην Ελλάδα Δρ. Κατερί-
να Σάρδη.

Ακολουθεί το πλήρες 
κείμενο της επιστολής:

Φίλες και φίλοι συνά-
δελφοι,

Από σήμερα, ξεκινά μια 
νέα ημέρα στον Πρίνο! Η 
παρανομία τερματίσθηκε 
και μπορούμε διοίκηση, 
εργαζόμενοι και τοπική 
κοινωνία να ατενίσουμε 
ξανά το μέλλον με ρεα-
λισμό και αισιοδοξία. Οι 
υπεύθυνοι για αυτές τις 
πρωτοφανείς καταστά-
σεις που ζήσαμε θα έρ-
θουν αντιμέτωποι με τις 
συνέπειες των πράξεών 
τους και θα λογοδοτή-
σουν και στη δικαιοσύνη.

Εμείς που πραγματικά 
νοιαζόμαστε για το μέλ-
λον του Πρίνου, θα κοι-
τάξουμε μπροστά!

Καλούμε όλους εσάς που 
εφαρμόζετε τους νόμους 
και θέλετε να δουλέψετε 
με ξεκάθαρους κανόνες, 

να τηρήσετε το πρό-
γραμμα για τις διαθεσι-
μότητες και να κάνετε τη 
δουλειά σας με συνέπεια 
και αφοσίωση. Σάς θέ-
λουμε δίπλα μας για να 
πάρει μπροστά και πάλι 
με ασφάλεια το εργο-
στάσιο, για να δούμε το 
Έψιλον να βγάζει πετρέ-
λαιο, για να δούμε τις 
νέες μεγάλες επενδύσεις 
που έχουμε προγραμμα-
τίσει και που θα δώσουν 
δουλειές, εισόδημα και 
ανάπτυξη για όλους όσοι 
θα ακολουθήσουν την 
κοινή πορεία της προό-
δου και της εξέλιξης.

Σας θέλουμε δίπλα μας 
για το σήμερα και το αύ-
ριο του Πρίνου!

Κατερίνα Σάρδη

Κατερίνα Σάρδη προς τους εργαζόμενους
Σάς θέλουμε δίπλα μας για το σήμερα και το αύριο του Πρίνου

“Δεν είναι καθόλου 
ευχάριστο για καμία 
εταιρία να βλέπουμε 
τέτοιες εικόνες, ανα-
φέρομαι στην επέμ-
βαση της Αστυνομικής 
Δύναμης στο εργο-
στάσιο.”

Συνέντευξη στο 
enanews.gr παραχώρη-
σε ο εκπρόσωπος τύπου 
της Energean Σωτήρης 
Χιωτάκης.

Πως σχολιάζετε τις 

τελευταίες εξελίξεις 
στον Πρίνο;

“Δυστυχώς όπως έκανε 
γνωστό και με ανακοί-
νωση της ΕΛ.ΑΣ πήγαν 
να γίνουν ακρότητες, δεν 
θέλαμε να το πιστέψου-

με. Υπήρχε μία έντονη 
χαρακτηριστική μυρωδιά 
στην ατμόσφαιρα, είδα-
με μία παρέμβαση σε μία 
εγκατάσταση η οποία 
μας ανησύχησε τρομερά. 
Καταγράψαμε μετρήσεις 
εκροής σε εξωτερικούς 
αλλά και σε εσωτερικούς 
χώρους δυστυχώς παρα-
πάνω από το κανονικό. 
Δεν είναι δυνατόν για 
μία εταιρία να ανεχθεί 
τέτοια φαινόμενα.”

Ποια είναι η επόμενη 
μέρα στον Πρίνο; 

Η επόμενη μέρα είναι 
καταρχήν μία μέρα απο-
τίμησης του που ακριβώς 
βρισκόμαστε. Έχουμε πέ-
ντε μήνες να αποκτήσου-
με μία σαφής εικόνα για 
το τι γίνεται στο εργοστά-
σιο. Έχουμε ένα γενικό 
blackout. Προσπαθούμε 

να αντιμετωπίσουμε σο-
βαρά θέματα ασφάλειας 
τα οποία έχουν δημιουρ-
γηθεί. Παράλληλα με την 
νομική διαδικασία προ-
σπαθούμε να βάλουμε 
σε μία τάξη το εργασιακό 
θέμα, καθώς είναι μέχρι 
τις 31/12 σε εξέλιξη το 
πρόγραμμα διαθεσιμοτή-
των.

Πόσο άμεση είναι η 
επαναλειτουργία του 
Πρίνου;

Ο πιο απώτερος στόχος 
και πιο σημαντικός που 
απέχουμε βέβαια αρκετά 
είναι η επαναλειτουρ-
γία του Πρίνου. Είναι 
σίγουρα κάτι όχι άμε-
σο, πριν γίνει θα πρέπει 
να έρθουν οι αρμόδιοι 
ελεγκτικοί μηχανισμοί 
για να έρθουν να το πι-
στοποιήσουν μετά από 

σχετικό έλεγχο. Θέλου-
με να επενδύσουμε στο 
κοίτασμα Έψιλον, δεν 
θα κάναμε όλη αυτή την 
προσπάθεια για χρημα-
τοδότηση εάν δεν θέλα-
με να επενδύσουμε στο 
συγκεκριμένο κοίτασμα.

Τι θα γίνει με τους 17 
εργαζόμενους οι οποί-
οι συνελήφθησαν; Θα 
επιστρέψουν στο ερ-
γοστάσιο;

Όσον αφορά τους εργα-
ζόμενους που φαίνεται 
πως έχουν παραβεί το 
νόμο και έχουν διαπράξει 
ποινικά αδικήματα όπως 
καταλαβαίνετε οποιαδή-
ποτε εταιρία στον κόσμο 
δεν πρόκειται να δεχτεί 
τους συγκεκριμένους ερ-
γαζόμενους πίσω σαν να 
μην έγινε τίποτα.

Η Επόμενη Μέρα στον Πρίνο
Τι δηλώνει ο Σωτήρης Χιωτάκης στο enanews.gr
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Κάτι παραπάνω από 
ικανοποιητική φαί-
νεται πως ήταν η 

κίνηση στα καταστήμα-
τα εστίασης Παραμονή 

Χριστουγέννων στην Κα-
βάλα. Όπως μεταφέρει 
στον ΑΝΑΛΥΤΗ το μέλος 
του σωματείου Καφεζυ-
θοπωλών Καβάλας, ιδι-

οκτήτης του καταστήμα-
τος εστίασης Τα Βαρέλια 
στον Άγιο Νικόλαο Κα-
βάλας, Γιάννης Νεστορί-
δης η εικόνα θύμισε κατά 

πολύ εικόνες προ πανδη-
μίας, κάτι που ήταν προς 
την σωστή κατεύθυνση 
για την αύξηση του τζί-
ρου σε μία εστίαση που 

έχει πληγεί κατά πολύ το 
τελευταίο χρονικό διά-
στημα λόγω covid. 

Δείτε σχετικές φωτο-
γραφίες:

Νέα μέτρα στην εστίαση 
μετά τις γιορτές προ-
ανήγγειλε ο υπουργός 
Ανάπτυξης, Άδωνις Γε-
ωργιάδης. Μιλώντας 
στον ΣΚΑΪ το πρωί των 
Χριστουγέννων έκανε 

λόγο για «ήπια μέτρα» 
μετά τις γιορτές ώστε να 
μπει φρένο στην επέλα-
ση της μετάλλαξης Όμι-
κρον.
Πιο συγκεκριμένα, όπως 
είπε, υπάρχουν σκέ-

ψεις και εισηγήσεις για 
παρεμβάσεις τόσο στο 
ωράριο λειτουργίας (δη-
λαδή τα καταστήματα και 
τα κέντρα διασκέδασης 
να κλείνουν νωρίτερα 
το βράδυ) με στόχο να 

μειωθεί η κινητικότητα 
τις νυχτερινές ώρες γιατί 
«πίνουμε και είμαστε στο 
τσακίρ κέφι» αλλά και 
να υπάρξει περιορισμός 
στον αριθμό πελατών, 
δηλαδή μη συνωστισμός 

όρθιων καταναλωτών.
Ξεκαθάρισε πως δεν 
υπάρχει περίπτωση 
lockdown ή SMS και 
απαγόρευση κυκλοφο-
ρίας, καθώς «δεν θα 
κλείσουμε τους εμβολια-

σμένους», ενώ παράλλη-
λα ξεκαθάρισε πως δεν 
βρέθηκε ανεμβολίαστος 
«στα μαγαζιά που κάνα-
με ελέγχους».

Σε δηλώσεις στο 
enanews.gr προ-
χωρούν εκπρόσω-

ποι Επιμελητηρίων της 
χώρας για την κατάστα-
ση στην αγορά τις γιορ-
τές αλλά και για τα προ-
βλήματα που έρχονται 
λόγω Όμικρον και κύμα-
τος ακρίβειας.

Γιάννης Χατζηθεοδο-
σίου (Πρόεδρος Κε-
ντρικής Ένωσης Επι-
μελητηρίων Ελλάδος):
 
Είμαι αισιόδοξος για 
την κίνηση των πολι-
τών μέσα στις γιορτές. 
Μετά όμως έρχονται τα 
δύσκολα. Η Μετάλλαξη 
Όμικρον θα φέρει περι-
οριστικά μέτρα που θα 
στοιχίσουν στους τζί-

ρους. Εαν δεν υπαρχουν 
οι αναγκαιοι τζιροι δεν 
μπορεις να πληρωσεις. 
Σε λιανεμποριο και  εστι-
αση η μειωση του τζιρου 
αγγιζει το 40%. Το 2021 
έχουμε περαιτέρω μείω-
ση. Χρειαζομαστε αμεσα 
μέτρα στήριξης, κάτι το 
οποίο έχουμε ήδη μετα-
φέρει στον Υπουργό.

Μάρκος Δέμπας (Πρό-
εδρος Επιμελητηρίου 
Καβάλας): 

Τελειωνουμε μια μεταλ-
λαξη μας ερχεται μια 
επομενη. Δεν ειναι αισιο-
δοξα τα σεναρια για την 
Όμικρον. Πρόκειται για 
μία αρνητική εξελιξη, το 
βλεπουμε στην αγορα. 
Ο κόσμος φοβάται, έχει 

επηρεαστεί. Ζητάμε απο-
φάσεις στηριξης απο την 
κυβέρνηση για να μπο-
ρεσουν να επιβιωσουν οι 
επιχειρησεις. Θα πρεπει 
να δουμε αμεσα μετρα 
που θα ερθουν επι της 
ουσιας να βοηθησουν.

Στέλιος Μωραϊτης 
(Πρόεδρος Επιμελητη-
ρίου Ξάνθης): 

Η Αγορά στενάζει. Πρέ-
πει άμεσα να παρθούν 
αναγκαία μέτρα στή-
ριξης. Εκτός από την 
μετάλλαξη Όμικρον 
βλέπουμε και ένα κύμα 
ακρίβειας το οποίο κάνει 
πολύ δυσκολότερα τα 
πράγματα για έναν μέσο 
επαγγελματία.

Ανακοινώσεις Πλεύρη για νέα μέτρα μετά την έκρηξη κρουσμάτων

Νέα μέτρα στην εστίαση μετά τις γιορτές
Έρχονται αλλαγές στο ωράριο λειτουργίας και περιορισμός πελατών
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ΑΙΣΘΗΤΙΚΗ

ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΟΙ

ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΟΙ

ΓΕΝΙΚΟΙ ΟΙΚ. ΙΑΤΡΟΙ

ΔΕΡΜΑΤΟΛΟΓΟΙ - ΑΦΡΟΔΙΣΙΟΛΟΓΟΙ

ΔΙΑΙΤΟΛΟΓΟΙ - ΔΙΑΤΡΟΦΟΛΟΓΟΙΓΥΝΑΙΚΟΛΟΓΟΙ - ΜΑΙΕΥΤΗΡΕΣ

ΚΛΙΝΙΚΕΣ
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Οι παραπάνω καταχωρήσεις δεν αποτελούν διαφημιστικό προϊόν αλλά ενημέρωση των αναγνωστών
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ΟΔΟΝΤΙΑΤΡΟΙ

ΟΥΡΟΛΟΓΟΙ - ΑΝΔΡΟΛΟΓΟΙ

ΨΥΧΟΛΟΓΟΙ

Είναι χαρακτηριστικό ότι 39 περιοχές κατα-
γράφουν διψήφιο αριθμό κρουσμάτων.

Αιτωλοακαρνανία 12
Αργολίδα      17
Αρκαδία     13
Αχαΐα 77
Βοιωτία  22
Δράμα    15
Έβρος       29
Εύβοια     45
Ζάκυνθος  24
Ηλεία    16
Ημαθία  24
Θήρα        10
Ιωάννινα        19
Καβάλα      16
Κέρκυρα           38
Κιλκίς 10
Κοζάνη      31
Κορινθία    44
Κως     15
Λακωνία      12
Λάρισα   64
Λασίθι     19
Λευκάδα   10
Μαγνησία  14
Μεσσηνία     27
Μύκονος       27
Νάξος    14
Ξάνθη       12
Πάρος      23
Πέλλα    17
Πιερία         22
Πρέβεζα   13
Ρέθυμνο     46
Ρόδος  91
Τρίκαλα    11
Φθιώτιδα       25
Φλώρινα  19
Χαλκιδική      35
Χίος 13

Σε 39 περιοχές 
διψήφια τα 
κρούσματα 
κορωνοϊου στην 
χώρα
Ανησυχία για το 
φθινόπωρο

Στο επίκεντρο της πανδημίας του 
κορονοϊού παραμένει η Αττική, 
όπου εντοπίστηκαν 948 κρούσματα 
από τα συνολικά 2.760 που 
ανακοίνωσε ο ΕΟΔΥ.
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AUTO - MOTO

COFFEE BAR - CATERING
ΕΣΤΙΑΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ

ΕΙΔΗ ΣΠΙΤΙΟΥΔΙΚΗΓΟΡΟΙ



ΜΑΡΜΑΡΑ

ΨΥΚΤΙΚΟΙ
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ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ ΘΕΡΜΑΝΣΗ ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙ

ΒΙΟΤΕΧΝΙΑ ΤΕΝΤΩΝ

ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΑ ΠΛΥΝΤΗΡΙΑ 

ΛΕΥΚΑ ΕΙΔΗ – ΧΑΛΙΑ

ΕΙΔΙΚΗ ΑΓΩΓΗ

ΑΣΦΑΛΕΙΕΣ

ΚΥΝΗΓΕΤΙΚΑ-ΣΚΟΠΕΥΤΙΚΑ ΕΙΔΗ

ΓΕΡΑΝΟΙ

ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

SECURITY



ΔΕΥΤΕΡΑ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Engine	Power	(Ε)
4:30	 Εξελίξεις	(Ε)
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης	Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ	
1:30	 Αναλυτής	(Ε)	
3:30	 Engine	Power
4:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
5:00	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
0:00	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΕΤΑΡΤΗ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Engine	Power	(Ε)
4:30	 Εξελίξεις	(Ε)
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Πάμε	Διακοπές
23:00	 Εξελίξεις
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΠΕΜΠΤΗ	
1:30	 Αναλυτής	(Ε)
3:30	 Ελληνική	Ταινία	
5:00	 Ιστορικά	Γεγονότα	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 Ena	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Ιστορικά	Γεγονότα	
23:00	 Για	μία	ομορφότερη	Ζωή
0:00	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Imam	Baildi	(Ε)
5:00	 Hellenic	Dna	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 Ena	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Ένα	με	τη	Γη
23:30	 Imam	Baildi
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΣΑΒΒΑΤΟ	
1:30	 Πάμε	Τσάρκα
2:30	 Όλο	Υγεία
3:30	 Άνθρωποι	(Ε)
4:00	 Πυξίδα	
5:00	 Imam	Baildi	(Ε)
6:00	 Εξ	Ιστορώ
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Engine	Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	ομορφότερη	ζωή
19:30	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι	Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΚΥΡΙΑΚΗ	
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
1:30	 Hellenic	Dna
2:30	 Αυτόπτης	Μάρτυρας	(Ε)
4:30	 ENA	Sport	(Ε)	
6:30	 Άνθρωποι	(Ε)
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Engine	Power
15:00	 Ένα	με	τη	Γη
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Ένα	Τραγούδι	ακόμα
18:30	 Imam	Baildi	(Ε)
19:30	 Αυτόπτης	Μάρτυρας	(Ε)
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ena	Sport
23:30	 Ιστορικά	Γεγονότα	(Ε)
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ΔΕΥΤΕΡΑ	–	ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00	 Μουσικό	πρόγραμμα
08:00-10:00	 Πρωινός	Καφές	
	 	 με	τον	Απόστολο	Ατζεμιδάκη
10:00-11:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου
11:00-12:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου	και	
	 	 Νίκος	Δελλατόλας
12:00-12:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
12:00-13:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
13:00-13:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
13:05-14:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
14:00-15:00	 Μαγκαζίνο
	 	 Γιάννης	Παπαδόπουλος
15:00-15:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
15:00-16:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
17:00-19:00	 Γιώργος	Γεωργίου
18:00-18:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
18:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-19:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
19:05-20:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
20:00-20:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
20:05-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

ΣΑΒΒΑΤΟ	–	ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
10:00-12:00	 Πάνος	Αμυράς
12:00-15:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
15:00-16:00	 Δημήτρης	Μάρκου
16:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-22:00 Real Sports
22:00-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

www.enachannel.gr
2510. 231033

www.enaradio.gr
2510. 832555

Πολυκοσμία από 
συναδέλφους στα 
εμβολιαστικά κέ-
ντρα της Καβάλας.

Ξεκίνησαν τα εξω-
τερικά γυρίσματα 
για τις εκπομπές 
λίγο πριν το τέλος 
της σεζόν...

Σε λίγο ξεκινούν 
και οι άδειες (αν 
και μερικών έχουν 
ξεκινήσει ήδη...)

Γεμίσαμε status 
με τις "ανωμαλί-
ες" του καιρού από 
μερικούς συναδέλ-
φους..

Είχαμε την τιμητι-
κή μας πάντως τα 
μέσα στην επίσκε-
ψη της ΠτΔ. Πάλι 
καλά που τραβήξα-
με έστω τρία πλάνα 
κατά την διάρκεια 
των εγκαινίων της 
Μεγάλης Λέσχης 
που το Κρατικό Κα-

νάλι την έχει ήδη 
ξεχάσει!

Δημοτικός σύμβου-
λος "κατακεραυ-
νώνει" συνάδελφο 
μέσω αναρτήσεων, 
αλλά και εκείνος 
δεν σταματάει να 
τον... κατηγορεί για 
τα πάντα βρε παιδί 
μου!

Τα λέμε σύντομα με 
περισσότερες «πι-
κάντικες» ειδήσεις.

Δευτέρα 27 Δεκεμβρίου 2021

Τα Νέα των… Media!
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Έλεγχος το Φεβρουάριο για συνδεδεμένη στο σκληρό, 
Μάρτιο βαμβάκι

Με έλεγχο στα καρτε-
λάκια  Φεβρουάριο η 
συνδεδεμένη  σκληρού, 
Μάρτιο βάμβακος  

Βάσει του κανονισμού, 
πρέπει να γίνουν οι δια-

σταυρωτικοί έλεγχοι για να 
καθοριστούν οι δικαιούχοι 
γεωργοί που τηρούν τους 
όρους επιλεξιμότητας, να 
υπολογιστούν οι προσδιο-
ρισθείσες επιλέξιμες εκτά-
σεις, για να βγει το ποσό 

της ενίσχυσης ανά στρέμμα.

Βάσει εγκυκλίου, οι εγκε-
κριμένες ποσότητες 
σπόρων σκληρού σίτου 
προκύπτουν από τα παρα-
στατικά ετικετών ή τιμολο-
γίων/αποδείξεων, τα οποία 
είναι:

• Τα πρωτότυπα τιμο-
λόγια-δελτία αποστο-
λής ή τιμολόγια να 
έχουν εκδοθεί μέχρι 
τις 31/01/2021. Αν 
υπάρχει ξεχωριστό 
δελτίο αποστολής να 
έχει εκδοθεί μέχρι τις 
31/01/2021 και το 
τιμολόγιο, που αναφέ-
ρεται σε αυτό το δελ-
τίο να έχειεκδοθεί μέ-

χρι 15/02/2021.
• Οι πρωτότυπες απο-

δείξεις λιανικής πώ-
λησης πιστοποιημέ-
νου σπόρου σίτου να 
έχουν εκδοθεί μέχρι τις 
31/01/2021.

• Αντίστοιχα για το 
βαμβάκι είναι:

• Τα πρωτότυπα τιμο-
λόγια-δελτία αποστο-
λής ή τιμολόγια να 
έχουν εκδοθεί μέχρι τις 
31/05/2021. Για ξεχω-
ριστό δελτίο αποστο-
λής να έχει εκδοθεί μέ-
χρι τις 31/05/2021 και 
το τιμολόγιο, που ανα-
φέρεται σ’ αυτό να έχει 
εκδοθεί ως 15/06/21.

• Οι πρωτότυπες απο-
δείξεις λιανικής πώ-

λησης πιστοποιημένου 
σπόρου βάμβακος να 
έχουν εκδοθεί μέχρι τις 
31/05/2021.

Κατάρτιση για τη β’ δόση 
του «14χίλιαρου»

Να ξεκινήσουν τα μαθήμα-
τα κατάρτισης από τον 
ΕΛΓΟ Δήμητρα περιμένουν 
οι δικαιούχοι του Υπομέ-
τρου 6.3 «Ενίσχυση Μι-
κρών Εκμεταλλεύσεων», 
ώστε να μπορέσουν να λά-
βουν τη β’ δόση πληρωμής 
των 4.200 ευρώ. Όπως 
αναφέρεται στο σχετικό 
θεσμικό πλαίσιο, η τελευ-
ταία δόση, που αφορά ένα 
ποσοστό της τάξης του 
30% του συνολικού ποσού 

στήριξης των 14.000 ευρώ, 
καταβάλλεται εντός 5 ετών 
από την ένταξή τους, με 
προϋποθέσεις την ολοκλή-
ρωση του επιχειρηματικού 
σχεδίου και την επίτευξη 
των συναφών δεσμεύσεων 
και υποχρεώσεων.

Υπενθυμίζεται πως έχει ήδη 
εκδοθεί η πρόσκληση προς 
τον ΕΛΓΟ Δήμητρα για την 
κατάρτιση των δικαιούχων 
του υπομέτρου 6.3 και στις 
2 Νοεμβρίου 2021 η από-
φαση ένταξης Πράξης με 
τίτλο «Δράσεις Κατάρτισης 
και Ανάπτυξης Δεξιοτήτων 
για Δικαιούχους Γεωργούς 
του Υπομέτρου 6.3.».

Πιστώθηκαν άμεσες ενισχύσεις, απλήρωτοι και 
παρακρατήσεις
Ολοκληρώθηκε η διαδι-
κασία πίστωσης στους 
λογαριασμούς των 
αγροτών των άμεσων 
ενισχύσεων 2021, στην 
οποία περιλαμβάνονται 
το λεγόμενο πρασίνι-
σμα, η εκκαθάριση της 
βασικής ενίσχυσης και 
τα νέα δικαιώματα από 
το εθνικό απόθεμα.

Οι πληροφορίες θέλουν 
την υπόθεση των πληρω-
μών να έχει πάει καλύτερα 
απ’ ότι περίμεναν οι ίδιοι οι 
ιθύνοντες επί του θέματος, 
κι αυτό χάρη στην επεξερ-
γασία των στοιχείων που 
έγινε τις τελευταίες εβδο-
μάδες και μετά την κατα-
κραυγή του κόσμου για το 
φιάσκο της προκαταβολής 
στα τέλη Οκτωβρίου.

Ωστόσο δεν έλειψαν τα 
απλήρωτα δικαιώματα και 
οι χιλιάδες περιπτώσεις 
που έχουν να κάνουν με τε-
χνικές δυσκολίες αναγνώ-
ρισης αγροτεμαχίων από τα 
μηχανογραφικά συστήματα 
του Κτηματολογίου και του 
TAXIS.

Η ανακοίνωση του ΟΠΕ-
ΚΕΠΕ για την πληρωμή της 
23ης Δεκεμβρίου αναφέ-
ρει:

Πληρωμή καθεστώτος Βα-
σικής Ενίσχυσης, Ενίσχυσης 
για Γεωργικές Πρακτικές 
επωφελείς για το κλίμα και 
το περιβάλλον (πρασίνι-
σμα) και καθεστώτος Νέων 
Γεωργών έτους 2021 

Σήμερα, 22.12.2021, κατα-
βάλλονται από τον ΟΠΕΚΕ-
ΠΕ, άμεσες ενισχύσεις για 
τις αιτήσεις 2021, συνολι-
κού ποσού 851.647.764,36 
ευρώ. Οι ενισχύσεις αυτές 
αφορούν:

Υπόλοιπο βασικής ενίσχυ-
σης ύψους 332.332.959,15 
ευρώ σε 594.463 δικαι-
ούχους που αντιστοιχεί 
στο συνολικό δικαιούμενο 
ποσό (100%). Από το ανω-
τέρω αναφερόμενο ποσό 
βασικής ενίσχυσης που χο-
ρηγείται σήμερα, περίπου 
το ποσό των 31 εκ. ευρώ 
αφορά δικαιώματα που 
προέρχονται από το εθνι-

κό απόθεμα έτους 2021. 
Μαζί με την προκαταβολή 
που δόθηκε τον περασμένο 
Οκτώβριο το σύνολο της 
βασικής ενίσχυσης που έχει 
καταβληθεί στους Έλληνες 
γεωργούς ανέρχεται στο 
ποσό των 965.767.722,59 
εκ. ευρώ.
Πράσινη ενίσχυση ύψους 
491.308.426,18 ευρώ σε 
600.137 δικαιούχους.
Ενίσχυση για τους γεωρ-
γούς νεαρής ηλικίας ύψους 
28.006.379,03 ευρώ σε 
64.881 δικαιούχους.
Επισημαίνεται ότι το συ-
νολικό καθαρό ποσό των 
833.189.688,42 ευρώ που 
καταβάλλεται σήμερα, προ-
κύπτει από το μικτό ποσό 
των 851.647.764,36 ευρώ, 
μετά την εφαρμογή παρα-
κράτησης ποσοστού περί-
που 1,66%, λόγω δημοσι-
ονομικής πειθαρχίας (για 
ποσά άμεσων ενισχύσεων 
άνω των 2.000 ευρώ, βάσει 
του Καν. (ΕΕ) 1306/2013) 
και τυχόν συμψηφισμών 
με κυρώσεις προηγούμε-
νων ετών. Το ποσό της δη-
μοσιονομικής πειθαρχίας 
επιστρέφεται στο επόμενο 
οικονομικό έτος.

Υπενθυμίζεται ότι για την 
ενημέρωσή τους σχετικά 
με τις πληρωμές, οι ενδια-
φερόμενοι θα μπορούν από 
την Παρασκευή 24/12/21 
να:

έχουν προσωποποιημέ-
νη πληροφόρηση μέσω 
της εφαρμογής «Καρτέ-
λα του Αγρότη» (https://
osdeopekepe.dikaiomata.
gr/FarmersTab), κάνοντας 
χρήση των προσωπικών 
κωδικών που έχουν για την 
πρόσβαση στις υπηρεσίες 
του ΟΠΕΚΕΠΕ, καθώς και 
μέσω της εξειδικευμένης 
εφαρμογής «Δημοσιοποί-
ηση Πληρωμών» (https://
dip.opekepe.gr) με χρήση 
των κωδικών πρόσβασης 
στο Πληροφοριακό Σύστη-
μα του Υπουργείου Οικονο-
μικών (taxisnet) ή,
να απευθύνονται στους 
φορείς υποβολής των αιτή-
σεων ενίσχυσης, στο αυτο-
ματοποιημένο τηλεφωνικό 
κέντρο εξυπηρέτησης του 
ΟΠΕΚΕΠΕ (2108802000) 
και στο τηλεφωνικό κέντρο 
εξυπηρέτησης του ΥΠΑΑΤ 
(1540) το οποίο λειτουργεί 

τις εργάσιμες ημέρες από 
τις 09:00 έως τις 17:00.
Επισημαίνεται τέλος ότι, το 
σύστημα για την υποβολή 
διοικητικών πράξεων για 
την Ενιαία Αίτηση Ενίσχυ-
σης 2021 θα είναι διαθέσι-
μο μέχρι 31/1/2022.

 
Δεσμευμένα τα ποσά για 
όσους τελούν υπό έλεγχο

Όπως αναφέρει στο 
Agronews ο πρόεδρος του 
ΟΠΕΚΕΠΕ, Δημήτρης Με-
λάς, τα χρήματα που ανα-
λογούν σε όσους βρίσκο-
νται σε καθεστώς ελέγχου, 
έχουν δεσμευθεί από τον 
οργανισμό, συνυπολογίζο-
νται στο σύνολο του ποσού 
της πληρωμής και απλά δεν 
καταβάλλονται, έως ότου 
ολοκληρωθούν οι έλεγχοι. 
Με άλλα λόγια, τα ποσά ο 
ΟΠΕΚΕΠΕ τα έχει κρατήσει 
στην άκρη και μόλις ανοίξει 
κάποιο διοικητικό παράθυ-
ρο, θα πιστωθούν σε αυ-
τούς που τα αιτούνται, ακό-
μα δηλαδή και σε όσους 

Σημειώνεται ότι στην πλη-
ρωμή της 22ας Δεκεμβρί-

ου, όσοι παραγωγοί είχαν 
προβλήματα με τις επιλε-
ξιμότητες, τα ΑΤΑΚ και όλα 
εκείνα που σημάδεψαν την 
προκαταβολή του Οκτω-
βρίου, δεν θα πληρωθούν, 
παρά ελαχίστων εξαιρέ-
σεων που αφορούν σε λί-
γες περιπτώσεις τις οποίες 
πρόλαβε να επεξεργαστεί 
το σύστημα του ΟΣΔΕ. 

Αναφορικά τώρα με τις 
απαντήσεις που έδωσε 
γραπτώς στη Βουλή ο Δη-
μήτρης Μελάς προ ολίγων 
ημερών, η παραδοχή του 
για οριζόντια μείωση με 
δική του απόφαση, αφο-
ρά στην παρακράτηση που 
έγινε στην εκκαθάριση του 
2020 και στην προκαταβο-
λή του 2021 της τάξης του 
2,5% για την κάλυψη των 
απαιτήσεων χορήγησης 
δικαιωμάτων βασικής ενί-
σχυσης από το Εθνικό Από-
θεμα. Η παρακράτηση της 
δημοσιονομικής πειθαρχίας 
(2,09% στην προκαταβολή 
του τσεκ τον Οκτώβρη του 
2021 και 1,66% στην εκκα-
θάριση) αποτελούν κοινοτι-
κή οδηγία.

Ατόφια μένει η ενίσχυση βάσει των νέων ρυθμίσεων για 
μεταβιβάσεις χωρίς γη
Γιώργος Κοντονής 

Η πολιτική μεταβιβάσε-
ων για τα δικαιώματα 
της νέας ΚΑΠ αναμένε-
ται να βρεθεί στο επί-
κεντρο των συζητήσεων 
των αρμόδιων αρχών, 
στην επόμενη φάση της 
διαβούλευσης του στρα-
τηγικού σχεδίου που θα 
οριστικοποιηθεί το ερ-
χόμενο έτος.

Όπως έγινε γνωστό και 
επίσημα, σε αντίθεση με 
την τρέχουσα περίοδο, οι 
μεταβιβάσεις θα αποτελέ-
σουν τη μοναδική δίοδο 
(πέρα από το Εθνικό Από-
θεμα μόνο για όσους είναι 
νεοεισερχόμενοι και νέοι 
αγρότες) απόκτησης νέων 
δικαιωμάτων για τους 
επαγγελματίες του χώρου.

Ένας τρόπος να διευκο-
λυνθεί η όλη διαδικασία, 
έχει να κάνει πρώτον με 

την επανεξέταση της πα-
ρακράτησης ύψους 25% 
επί της μοναδιαίας αξίας 
των δικαιωμάτων βασικής 
ενίσχυσης στις περιπτώ-
σεις μεταβίβασης δικαι-
ωμάτων χωρίς γη, η οποία 
εφαρμόζεται σήμερα. Η συ-
γκεκριμένη λύση προκρίνε-
ται από κράτη-μέλη όπως 
η Ιρλανδία που έγκαιρα 
έχει δει το ζήτημα που θα 
δημιουργηθεί την ερχόμενη 
περίοδο. Εκεί προκρίνεται 
η προσωρινή κατάργηση 

της παρακράτησης στις 
μεταβιβάσεις δικαιωμάτων 
χωρίς γη μόνο για τα έτη 
2023 και 2024. Μάλιστα 
οι Ιρλανδοί το πάνε και 
ένα βήμα παραπέρα προ-
τείνοντας την εισαγωγή 
μίας νέας «ποινής» 10% σε 
δικαιώματα που μισθώνο-
νται για διάστημα κάτω της 
5ετίας. Αυτό προφανώς 
εισάγεται ώστε να υπάρχει 
ένα αντικίνητρο για βραχυ-
χρόνιες μισθώσεις.



ΔΡΟΜΟΛΟΓΙΑ ΚΤΕΛ Ν. ΚΑΒΑΛΑΣ
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Η σπουδαιότερη απόφα-
ση ίσως, που πρέπει να 

πάρει μια εταιρεία, είναι 
το πώς θα δημιουργήσει 
στο marketing, το σύνολο 
όλων εκείνων των παρα-
γόντων που χρειάζονται, 
για να έχουμε το βέλτιστο 
και καλύτερο αποτέλεσμα. 
Η διαχείριση όλων αυτών 
των πόρων προϋποθέτει 
την βελτιστοποίηση της 
διαχείρισης των πόρων 
αυτών, που περιλαμβάνει 
μεταβλητές ελεγχόμενες 
και μη από τις επιχειρή-
σεις.

Οι ελεγχόμενες μεταβλη-
τές, αφορούν τα εξής:
• Προϊόν & Τιμή 
• Διανομή & Προώθηση 
• Ανθρώπινο Δυναμικό

Σε αυτό το σημείο θα 
πρέπει να τονίσουμε, ότι 
υπάρχει και το ηλεκτρονι-
κό marketing, που είναι ο 
συνδυασμός, η  αξιοποί-
ηση και  η εφαρμογή του 
διαδικτύου, με τις νέες τε-
χνολογίες και τα ηλεκτρο-
νικά μέσα, για την υλο-
ποίηση των στόχων του 
marketing.

 Μέσα από το Internet,  
η ανατροφοδότηση των 
επιχειρήσεων,  πραγμα-
τοποιείται με τρόπο που 
συμβάλλει στην παροχή 
εξατομικευμένων προϊό-
ντων και υπηρεσιών. Επο-
μένως, επιχειρήσεις και 
καταναλωτές επωφελού-
νται από την εφαρμογή 
εξατομικευμένων υπηρε-
σιών κερδίζοντας χρόνο 
και χρήμα.
Πιά είναι όμως άραγε τα 
πλεονεκτήματα του ηλε-
κτρονικού marketing, που 
βοηθούν περισσότερο τις 
επιχειρήσεις;
• Καλύτερη επικοινω-

νία & αξιολόγηση, με 
τους πελάτες.

• Αποτελεσματικότερη 
επιλογή αγορών.

• Μείωση κόστους δια-
φήμισης.

• Καλύτερες υπηρεσίες 
προς τους πελάτες

Το στρατηγικό marketing, 
περιλαμβάνει το όρα-
μα και την αποστολή της 
επιχείρηση, το εξωτερικό  
&  εσωτερικό  περιβάλ-
λον της επιχείρησης, τους 
στρατηγικούς στόχους, 
και την αξιολόγηση των 
αποτελεσμάτων.

Τα στάδια της διαδικασίας 
ανάπτυξης του marketing, 
είναι τα εξής:
• Επιλογή συνδυ-
ασμών προϊόντων – αγο-
ρών.
•  Επιλογή της 
στρατηγικής για το πώς η 
επιχείρηση θα ανταγωνι-
στεί στην αγορά. 
• Σχεδιασμός της 
προσφοράς της επιχείρη-
σης προς τον καταναλωτή.
• Προσδιορ ισμός 
της διανομής της αξίας 
στους καταναλωτές.

Από ποιους παράγοντες 
όμως επηρεάζεται το 
marketing μιας επιχείρη-
σης;
 Εξωτερικό περι-
βάλλον: Κοινωνικό, φυσι-
κό, οικονομικό περιβάλλον
 Εσωτερικό περι-
βάλλον: Σχεδιασμός & ορ-
γάνωση marketing
 Marketing επιχεί-
ρησης: Προϊόν, τιμή, διά-

θεση, επικοινωνία
Για την υλοποίηση και το 
σχεδιασμό του πλάνου 
marketing, σημαντικό 
ρόλο έχει η διαδικασία λή-
ψης αποφάσεων. Τα νέα 
επιχειρηματικά μοντέλα, 
δημιουργούν νέες εμπορι-
κές προσφορές, μετασχη-
ματίζοντας τους κανόνες 
του ανταγωνισμού.
Ποια είναι τα στοιχεία 
εκείνα όμως, που βοηθούν 
στην ανάπτυξη στρατηγι-
κής marketing στο διαδί-
κτυο;
 Σχεδιασμός και 
ανάπτυξη της ανάλυση 
SWOT: Ανάλυση του εξω-
τερικού και εσωτερικού 
περιβάλλοντος μιας επι-
χείρησης. 
 Σχεδιασμός και 
ανάπτυξη της ανάλυσης 
PEST: Ανάλυση μακροπε-
ριβάλλοντος μιας επιχεί-
ρησης. 
  Καθορισμός 
Ανταγωνιστικών Ικανοτή-
των: Η επιχείρηση ψάχνει 
να βρει που υπερτερεί 
έναντι του ανταγωνισμού. 
 Ανάπτυξη σχε-
δίου για την πραγμάτω-
ση των επιχειρηματικών 
στόχων: Εδώ καθορίζεται 
το σχέδιο δράσης, που θα 
αναλάβει η επιχείρηση, 
για την πραγμάτωση των 
στόχων της.

Ποια όμως είναι τα πλεο-
νεκτήματα που αποκτά μια 
επιχείρηση όταν δραστη-

ριοποιείται ηλεκτρονικά: 
 Πιο γρήγορη εί-
σοδο στην αγορά
 Αναγνωρισιμότη-
τα εμπορικών σημάτων
 Ενίσχυση των 
σχέσεων με τους πελάτες
 Ανάπτυξη διαδι-
κτυακών οικονομικών κλί-
μακας. 
Απαραίτητο εργαλείο για 
την δημιουργία και την 
ανάπτυξη του διαδικτυ-
ακού marketing, είναι η 
χρήση του Internet και 
των social media. Το περι-
εχόμενο και οι πληροφο-
ρίες που δημιουργούνται 
μέσα από τα social media, 
έχουν αντίκτυπο, όχι μόνο 
στο προφίλ της επιχείρη-
σης, στις προσδοκίες και 
στην συμπεριφορά των 
καταναλωτών, αλλά και 
στο μοντέλο των ηλε-
κτρονικών επιχειρήσεων.
Γιατί όμως τα social media 
είναι το πιο παραγωγι-
κό μέσο,  για την επίτευ-
ξη πολυάριθμων στόχων 
marketing της επιχείρη-
σης:
• Διαχείριση και 
έλεγχος της καλής φήμης 
της επιχείρησης: Η επιχεί-
ρηση μπορεί να παρακο-
λουθήσει τη «λέγεται» στα 
social media, και έτσι της 
δίνετε η δυνατότητα να δι-
αχειριστεί αυτά τα σχόλια.
• Ενίσχυση και 
προώθηση εμπορικών ση-
μάτων: Η επιχείρηση συμ-
μετέχει, δίνοντας έμφαση 

στα ενδιαφέροντα και τις 
ανάγκες των καταναλω-
τών.  Τροφοδοτώντας με 
πληροφορίες τους κατα-
ναλωτές, ενισχύοντας το 
εμπορικό της σήμα, δια-
σφαλίζοντας την αναγνω-
ρισιμότητα και το κύρος 
του σήματος
• Προσέλκυση & 
διατήρηση των πελατών: 
Μία ενέργεια που μπορεί 
να κάνει, ώστε να διατη-
ρήσει μια επιχείρηση το 
πελατολόγιο της και ταυ-
τόχρονα να αυξήσει τους 
πελάτες της, είναι μια 
ηλεκτρονική διάδοση των 
δελτίων τύπου της, ώστε 
μέσα από την αλληλεπί-
δραση των social media, 
κάθε ενδιαφερόμενος 
καταναλωτής, να δει την  
δημοσιεύσει της επιχεί-
ρησης. Έτσι δημιουργείται 
μία συζήτηση γύρω από 
την επιχείρηση, προσελ-
κύοντας επισκεψιμότητα, 
και δημιουργώντας πελά-
τες.
• Εξυπηρέτηση του 
πελάτη: Η ιστοσελίδα μιας 
εταιρείας, μπορεί να σχε-
διαστεί με τέτοιο τρόπο, 
που να συνδυάζει πολλές 
τεχνολογίες, ώστε να επη-
ρεάζει το επίπεδο εξυπη-
ρέτησης του πελάτη.
• Ανάπτυξη νέου 
προϊόντος: Η επιχείρηση 
μπορεί να εκμεταλλευ-
τεί και να αξιοποιήσει την 
ανατροφοδότηση από το 
καταναλωτικό κοινό της, 

την ανάπτυξη νέων προϊ-
όντων ή και την βελτίωση 
των ήδη υπαρχόντων.
• Έρευνα αγοράς 
& δημιουργία προφίλ κα-
ταναλωτών: Μέσω των 
κοινωνικών δικτύων, μπο-
ρούν να δημιουργηθούν 
έρευνες σχετικά με την 
συμπεριφορά των κατα-
ναλωτών. Μέσα από τις 
έρευνες αυτές μπορούμε 
να αντλήσουμε πληρο-
φορίες σχετικά με τους 
καταναλωτές και έχουν να 
κάνουν με τις ανάγκες, τις 
επιθυμίες και τις προτιμή-
σεις των καταναλωτών.
Συμπερασματικά, λοιπόν 
θα λέγαμε ότι για να απο-
φασίσουμε ποια στρατη-
γική marketing θα επιλέ-
ξουμε, εξαρτάται από το 
ποιους πελάτες θα στο-
χεύσουμε, και σε ποια αγο-
ρά θα τοποθετήσουμε τα 
προϊόντα μας. Για το που 
θα προωθήσουμε τα προ-
ϊόντα μας εξαρτάται από 
την ανάλυση του αντα-
γωνισμού, των πόρων και 
της αγοράς. Επιπλέον θα 
πρέπει να γνωρίζουμε το 
επίπεδο «ωριμότητας» του 
προϊόντος, αλλά και από 
την ευκαιρία ανάπτυξης 
ανταγωνιστικών πλεονε-
κτημάτων.  

Παναγιώτης Πυλιώτης
Διπλ. Μηχανικός  Ε.Μ.Π.
Τ. Εργαστ. Συνεργ. 
Πανεπιστημίου Δυτικής Ατ-
τικήςz

ΣΤΡΑΤΗΓΙΚΗ  MARKETING (Μέρος 3ο)
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Κορονοϊός, Περιφέρεια ΑΜ-Θ
Ακόμα δύο «καμπάνες» 5.000 ευρώ σε ιδιώτες για παραβίαση καραντίνας
Αυτά είναι τα 
αποτελέσματα των 
ελέγχων της Ελληνικής 
Αστυνομίας για 
την εφαρμογή των 
μέτρων περιορισμού 
της διασποράς του 
κορονοϊού Covid-19

Εντατικοί έλεγχοι 
πραγματοποιούνται σε όλη 
τη χώρα από τις Υπηρεσίες 
της Ελληνικής Αστυνομίας 
για την εφαρμογή των 
μέτρων αποφυγής και 
περιορισμού της διάδοσης 
του κορονοϊού. Την 
Τετάρτη 22 Δεκεμβρίου 
πραγματοποιήθηκαν σε 
όλη την επικράτεια 78.892 
έλεγχοι, από τους οποίους 
οι 38.624 στο Διεθνή 
Αερολιμένα Αθηνών 
«Ελευθέριος Βενιζέλος».

Βεβαιώθηκαν συνολικά 
257 παραβάσεις και 
πραγματοποιήθηκαν 2 
συλλήψεις, ως ακολούθως:

• 121 παραβάσεις για 
μη χρήση μάσκας κ.λπ. 
συναφείς παραβάσεις 
και επιβλήθηκαν 119 
πρόστιμα των 300 
ευρώ και 2 των 150 
ευρώ, ως ακολούθως:

o 28 στη Θεσσαλονίκη,
o 19 στην Ήπειρο,
o 18 στη Θεσσαλία,
o 11 στο Βόρειο Αιγαίο,
o 10 στην Πελοπόννησο,
o   9 στη Δυτική 
Μακεδονία,
o   8 στη Δυτική Ελλάδα,
o   6 στην Κεντρική 
Μακεδονία,

o   4 στην Ανατολική 
Μακεδονία και Θράκη
o   4 στην Κρήτη,
o   2 στα Ιόνια Νησιά και
o   2 στο Νότιο Αιγαίο.

Από την έναρξη εφαρμογής 
των νέων μέτρων (7 
Νοεμβρίου 2020), έχουν 
βεβαιωθεί συνολικά 78.832 
ομοειδείς παραβάσεις 
και επιβλήθηκαν 75.428 
διοικητικά πρόστιμα των 
300 ευρώ και 3.404 των 
150 ευρώ.

Στην Ανατολική 
Μακεδονία και Θράκη,
– από 5.000 ευρώ πρόστιμο 
σε 2 άτομα για παραβίαση 
καραντίνας,
– 5.000 ευρώ πρόστιμο σε 
κατάστημα υγειονομικού 
ενδιαφέροντος, με 

επιβολή 15ήμερης 
αναστολής λειτουργίας, 
για εξυπηρέτηση πελάτη 
χωρίς τα απαραίτητα 
πιστοποιητικά και 1 
παράβαση στον πελάτη,
– 1 παράβαση σε κατάστημα 
για μη ανάρτηση πινακίδας 
μέγιστου επιτρεπόμενου 
αριθμού ατόμων,
– 6 παραβάσεις των 
300 ευρώ, για μη χρήση 
μάσκας, από εργαζόμενους, 
ιδιοκτήτη και πελάτες  
καταστημάτων,
– 4 παραβάσεις των 300 
ευρώ, για μη χρήση μάσκας, 
από επιβάτες λεωφορείων.

Από την έναρξη εφαρμογής 
των νέων μέτρων (7 
Νοεμβρίου 2020) έχουν 
βεβαιωθεί συνολικά 27.428 
ομοειδείς παραβάσεις και 

έχουν συλληφθεί 2.792 
άτομα.

• Τέλος, βεβαιώθηκε 
1 παράβαση για μη 
συμπλήρωση της 
ηλεκτρονικής φόρμας 
PLF (Passenger-
LocatorForm) από 
ταξιδιώτη. Από την 
έναρξη εφαρμογής 

των νέων μέτρων 
(7 Νοεμβρίου 2020) 
έχουν βεβαιωθεί 
συνολικά 519 
ομοειδείς παραβάσεις.

• 
Οι έλεγχοι συνεχίζονται 
με αμείωτη ένταση για την 
προστασία της δημόσιας 
υγείας.

Καβάλα
«Ελαφροχέρα» έκλεβε χρυσαφικά από ηλικιωμένες κυρίες με τη μέθοδο του… «εναγκαλισμού»!

Η δράστιδα προσέγ-
γιζε τα «θύματά» της 
προσποιούμενη ότι 
είναι προσφιλές πρό-
σωπο

Από αστυνομικούς 
της Ομάδας Δημόσιας 
Ασφάλειας του Τμήμα-
τος Ασφάλειας Καβάλας 
σχηματίσθηκε δικογρα-
φία σε βάρος ημεδαπής 
για κλοπή, διότι όπως 

προέκυψε τους μήνες 
Αύγουστο και Οκτώβριο 
του 2021 στην Καβάλα, 
σε τέσσερις περιπτώσεις, 
προσέγγισε τέσσερις 
ηλικιωμένες ημεδαπές, 
προφασιζόμενη ότι είναι 
γνώριμα σε αυτήν πρό-
σωπα και με τη μέθοδο 
του εναγκαλισμού αφαί-
ρεσε από την κατοχή 
τους διάφορα χρυσαφι-
κά-κοσμήματα.

Υποδύονται τους μαθητές του 5ου ΓΕΛ Καβάλας και πωλούν 
Χριστουγεννιάτικα ήδη
Ανακοίνωση του 
διευθυντή του σχολείου 
Βασίλη Αλειφέρη με 
την οποία τονίζεται ότι 
το όνομα της σχολικής 
μονάδας χρησιμοποιείται 
παρατύπως

Αλλο έναν ευφάνταστο 
τρόπο βρήκαν ορισμένοι 
για να πουλήσουν 
Χριστουγεννιάτικα ήδη και 
κερδίσουν χρήματα, στην 
Καβάλα. Όπως προκύπτει 
από την ανακοίνωση 
του διευθυντή του 5ου 
Γενικού Λυκείου Καβάλας 
Βασίλη Αλειφέρη, το 
τελευταίο διάστημα 
ορισμένοι χτυπούν πόρτες 
σπιτιών και προωθούν 
Χριστουγεννιάτικες κάρτες 
και άλλα αντικείμενα 
υποδυόμενοι τους μαθητές 
του εν λόγω σχολείου. 
Οι κινήσεις αυτές έγιναν 

γνωστές στη διεύθυνση 
της σχολικής μονάδας 
που έσπευσε να τις κάνει 
γνωστές σε όλους και να 
τονίσει ότι το όνομα του 
σχολείου χρησιμοποιείται 
παρατύπως.

Η ανακοίνωση αναφέρει 
σχετικά: «Κατόπιν 
αναφορών ότι μαθητές 
του 5ου Γενικού Λυκείου 
Καβάλας περνούν από 
σπίτια και πωλούν 
Χριστουγεννιάτικες κάρτες 
και άλλα αντικείμενα, η 
Διεύθυνση, οι εκπαιδευτικοί, 
και οι μαθητές του 5ου 
ΓΕΛ ενημερώνουν ότι 
καμία τέτοια ενέργεια δεν 
πραγματοποιείται από 
μαθητές του σχολείου 
μας και παρατύπως 
χρησιμοποιείται το όνομα 
του σχολείου με σκοπό 
τη πώληση κάθε είδους 
αντικειμένου».
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Δημήτρης Καρατσο-
μπαλίδης: Για 14η 
συνεχόμενη χρονιά  
ανακηρύχτηκε  πρω-
ταθλητής στους αγώ-
νες δεξιοτεχνίας (κα-
τηγορία R1)

Οκορωνοϊός καθυστέ-
ρησε την διεξαγωγή των 
αγώνων αυτοκινήτου για 
το Πρωτάθλημα Δεξιοτε-
χνιών  Βορείου Ελλάδος 
για το 2021. Ωστόσο, 
μ’ ένα σφιχτό πρόγραμ-
μα, οι αγώνες ξεκίνησαν 
μέσα στον Ιούλιο και 
ολοκληρώθηκαν το Νο-
έμβριο. Από τους 8 προ-
γραμματισμένους αγώ-
νες, πραγματοποιήθηκαν 
τελικά οι 6.

Το πρωτάθλημα Δεξι-
οτεχνίας αφορά αγώ-
νες επίδειξης, χωρίς 
την ανάπτυξη μεγάλων 
ταχυτήτων. Οι λιγοστές 
προϋποθέσεις που απαι-
τούνται, δίνουν πολύ 
εύκολα το δικαίωμα σε 
κάποιον να έρθει και να 
αγωνιστεί με το αυτοκί-
νητο του, αφού φυσικά 
περάσει τον απαιτούμενο 
τεχνικό έλεγχο και κατα-
ταχθεί μετά από αυτόν 
στην κατηγορία του.

Οι αγώνες δεξιοτεχνίας 
μπορούν να πραγματο-
ποιηθούν σε κάποια αλά-
να, σε κάποια πίστα και 
είναι απαραίτητη η χρή-
ση βαρελιών, κορυνών 

κλπ.

Οι κατηγορίες χωρίζο-
νται κυρίως από την 
απόσταση του μπρο-
στινού και του πισινού 
τροχού  του αυτοκινή-
του και από τις τεχνικές 
βελτιώσεις που διαθέτει 
κάθε αυτοκίνητο. . Έτσι 
υπάρχουν οι κατηγορίες 
R1, R2,R3 και Normal 
1, Normal2, Normal 3. 
Επίσης υπάρχει και μια 
έξτρα κατηγορία που 
αφορά φορτηγάκια.

Για 14η χρονιά ο Δημή-
τρης Καρατσομπαλίδης 
από το Δάτο Καβάλας 
κατέκτησε το πρωτάθλη-
μα στην κατηγορία R1, 
αγωνιζόμενος με τη Λέ-
σχη Δράμας.
Οι αγώνες Δεξιοτεχνίας 
πραγματοποιούνται κυ-
ρίως στη Βόρεια Ελλάδα, 
η οποία κατέχει τα πρω-
τεία, μ’ ένα μικρό κομμά-
τι μόνο να υπάρχει στην 
περιοχή της Αττικής.

Ο Δημήτρης Καρατσο-
μπαλίδης αγωνίζεται 
εδώ και 20 χρόνια περί-
που, κυρίως στην κατη-
γορία R1 όπου κατέχει 
τον τίτλο του συνεχόμε-
νου πρωταθλητή εδώ και 
14, όπως είπαμε, χρόνια. 
Στο νομό Καβάλας είναι 
ο μοναδικός οδηγός που 
μετέχει σε αγώνες και 
λόγω απουσίας κάποιας 
Λέσχης Αυτοκινήτου 

στην Καβάλα, μετέχει με 
την Αυτοκινητιστική Λέ-
σχη Δράμας, κατέχοντας 
τη θέση του Αντιπροέ-
δρου στο διοικητικό συμ-
βούλιο.

Η Καβάλα έχει πολλά 
χρόνια να φιλοξενήσει 
αγώνες δεξιοτεχνίας, με 
τελευταία φορά πριν από 
7 χρόνια περίπου στην 
αλάνα της Ηρακλείτσας.

Το τελευταίο διάστημα 
γίνεται μια προσπάθεια  
από μια παρέα παιδιών 
να  ιδρύσουν μια νέα  Αυ-
τοκινητιστική Λέσχη στην 
περιοχή του νομού Κα-
βάλας και συγκεκριμένα 
στην περιοχή του δήμου 
Παγγαίου (σε κοντινό 
σημείο από το στρατό-
πεδο Ελευθερούπολης) 
όπου έχουν γίνει ήδη συ-
ζητήσεις με τη διοίκηση 
του δήμου Παγγαίου.

Πέρα όμως από την κα-
τάκτηση 14 συνεχόμε-
νων πρωταθλημάτων 
στην κατηγορία R1 δε-
ξιοτεχνίας, ο Δημήτρης 
Καρατσομπαλίδης μετεί-
χε για πρώτη φορά  και 
στο πρωτάθλημα ανα-
βάσεων, όπου απαιτείται 
να είναι κάποιος εγγε-
γραμμένος σε κάποια λέ-
σχη και να διαθέτει δελ-
τίο αθλητή.  Σε αυτό το 
πρωτάθλημα αναβάσεων 
ο Δημήτρης Καρατσο-
μπαλίδης κατατάχθηκε 

11ος στη γενική κατά-
σταση μεταξύ όλων των 
αθλητών και όλων των 
κατηγοριών και στην κα-
τηγορία που μετέχει (Α6) 
κατέλαβε την 3η θέση 
στη Βόρεια Ελλάδα.

Για το νέο πρωτάθλημα 
αναβάσεων για το 2022 
θα γίνουν 6 αγώνες και 
8 αγώνες συνολικά για 
το πρωτάθλημα Δεξιοτε-
χνίας.

Ένα ακόμη μεγάλο αθλη-
τικό γεγονός στην περιο-
χή μας για το 2022

Ένας αγώνας ανάβα-
σης ορίστηκε να γίνει το 
2022 στην περιοχή του 
δήμου Καβάλας και συ-
γκεκριμένα μεταξύ Δι-
ασταύρωσης Ζυγού και 
Παλιάς Καβάλας (μέχρι 
το μεγάλο βράχο στην 
είσοδο του χωριού της 
Παλιάς Καβάλας)

Ο συγκεκριμένος αγώ-
νας ανάβασης που θα 
πραγματοποιηθεί στην 
Παλιά Καβάλα ορίστηκε 
για τις  2 και 3 Ιουλίου 
2022 (Σαββατοκύριακο)  
και ήδη έχουν ξεκινήσει 
οι πρώτες επαφές με τη 
διοίκηση του δήμου Κα-
βάλας. Ο αγώνας αποτε-
λεί μια συνδιοργάνωση 
της Λέσχης Δράμας και 
της  Λέσχης  Ξάνθης και 
φυσικά θα αποτελέσει 
ένα πολύ σημαντικό γε-

γονός για την ευρύτερη 
περιοχή του νομού Κα-
βάλας.

Μέσα στον συνολικό 
σχεδιασμό είναι και η 
πανηγυρική παρουσίαση 
των αυτοκινήτων με τους 
οδηγούς, στη κεντρική 
πλατεία της  πόλης  της 
Καβάλας το βράδυ του 
Σαββάτου 2 Ιουλίου , 
ενώ ο κεντρικός χώρος 
στάθμευσης και το ση-
μείο Τεχνικού Ελέγχου,  
ορίστηκε σε κατάλληλο 
χώρο πριν τον Ζυγό.

Αυτή την περίοδο, πέρα 
από την προετοιμασία 
οργάνωσης της μεγά-
λης αυτής προσπάθειας, 
γίνονται ενέργειες να 
εξασφαλιστούν περίπου 
12.000 ευρώ τα οποία 
είναι απαραίτητα για να 
καλυφθούν τα έξοδα με-
τακίνησης, διαμονής και 
διατροφής των αθλητών 
που θα έρθουν απ’ όλη 

την Ελλάδα. Οι διοργα-
νωτές δεν ζητούν βέβαια 
την κάλυψη όλων των 
εξόδων αλλά ζητούν να 
καλύψει ένα μέρος από 
αυτά ο δήμος Καβάλας.

Οι επαφές των διοικήσε-
ων των δύο Αυτοκινητι-
στικών Λεσχών  (Δρά-
μας και Ξάνθης) με τον 
δήμαρχο Καβάλας θα 
συνεχιστούν μέχρι να 
ολοκληρωθεί το πλάνο 
διοργάνωσης, όπως μας 
μετέφερε ο Δημήτρης 
Καραρτσομπαλίδης, ο 
οποίος έχει κάνει τις 
πρώτες συζητήσεις.

Επίσης θα πραγματο-
ποιηθούν επαφές με την 
Αντιπεριφέρεια Καβάλας 
προκειμένου να βοη-
θήσει ο καθένας με τον 
τρόπο που μπορεί αυτή 
την προσπάθεια. Επαφές 
θα γίνουν και άλλους θε-
σμικούς φορείς.

Τον Ιούλιο του 2022
Αγώνας ανάβασης αυτοκινήτων  από την διασταύρωση Ζυγού  μέχρι την Παλιά Καβάλα
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Εργασίες συντήρησης 
στα δημοτικά γυμνα-
στήρια από τις αρμό-
διες υπηρεσίες του 
Δήμου-Πού έγιναν 
παρεμβάσεις, ποια γυ-
μναστήρια έπονται

Eργασίες συντήρησης 
των εγκαταστάσεων στα 
δημοτικά γυμναστήρια 
πραγματοποιήσαν το τε-
λευταίο χρονικό διάστη-
μα οι αρμόδιες υπηρεσί-
ες του Δήμου Καβάλας.

Πιο συγκεκριμένα, προ-
χώρησαν:

• στην αντικατάστα-
ση των ταμπλό των 
μπασκετών του κλει-
στού γυμναστηρίου 
Ποταμουδίων

• στην επισκευή των 
πλακιδίων της πισί-
νας του κλειστού κο-

λυμβητηρίου
• στην υγρομόνωση 

της στέγης του κλει-
στού γυμναστηρίου 
«Αλεξάνδρα Δήμο-
γλου»

• στην εγκατάσταση 
νέων ποτιστικών 
δικτύων στα ποδο-
σφαιρικά γήπεδα 
Χαλκερού και Πολυ-
στύλου

• στην εκτέλεση ερ-
γασιών συντήρησης 
στο στάδιο «Ανθή 
Καραγιάννη»

Σύντομα θα τοποθετηθεί 
αθλητικός εξοπλισμός 
στο πάρκο Φαλήρου, κα-
θώς και μπασκέτες στο 
ανακαινισμένο σχολείο 
του Αγίου Λουκά.

Δήμος Καβάλας
Οι μπουλντόζες «παίζουν μπάλα» στα γήπεδα



Το 2022 είναι μόλις λί-
γες ημέρες μακριά και 
στο στρατόπεδο του 
Α.Ο Καβάλα οι προετοι-
μασίες συνεχίζονται με 
πυρετωδεις ρυθμούς.
Σύμφωνα με πληροφο-
ρίες, διψήφιος είναι ο 

αριθμός των επαγγελ-
ματιών ποδοσφαιριστών 
που έχουν ήδη υπογρά-
ψει με την Καβαλιωτικη 
ΠΑΕ ενώ δεν αποκλείε-
ται μέσα στην σημερινή 
ημέρα να ανακοινωθούν 
και επίσημα τα πρώτα 

ονόματα. Πρόκειται για 
Έλληνες αλλά και για 
ξένους ποδοσφαιριστές.

Τέλος, μέσα στην εβδο-
μάδα αναμένεται να 
βρεθούν στην Καβάλα 
κι άλλοι επαγγελματίες 

ποδοσφαιριστές ώστε 
να υπογράψουν, κα-
θώς έχουν επέλθει σε 
προφορική συμφωνία 
με τους “αργοναύτες”.
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Διψήφιος ο αριθμός των ποδοσφαιριστών που έχουν συμφωνήσει 
με ΑΟΚ – Ίσως μέσα στην μέρα οι πρώτες ανακοινώσεις

Alexander Haditaghi “Το να κερδίσεις μια ομάδα 7-0 αντί 
12-0 δεν είναι Fair Play”

Δεν αλλάζει, προς το 
παρόν η κατάσταση 
στα γήπεδα και τις 
αθλητικές εκδηλώσεις 
της χώρας παρά την 
τροποποίηση των μέ-
τρων καταπολέμησης 
εκτεταμένης διασπο-
ράς του κορονοϊού 
λόγω της μετάλλαξης 
Όμικρον.

Ο Υπουργός Υγείας, 
Θάνος Πλεύρης, κατά 
την έκτακτη ενημέρω-
ση για τα νέα μέτρα 
κατά της διασποράς 
του κορονοϊού εξαι-
τίας της μετάλλαξης 
Όμικρον αναφέρθηκε 
και στο κομμάτι του 

αθλητισμού.

Εκπροσωπώντας την 
Κυβέρνηση, ο κ. Πλεύ-
ρης ενημέρωσε πως 
την προσεχή Δευτέρα 
27 Δεκεμβρίου η Επι-
τροπή των λοιμωξιο-
λόγων θα συνεδριάσει 
εκ νέου προκειμένου 
να εισηγηθεί το τι θα 
ισχύσει στα γήπεδα 
από τις 3 Ιανουαρί-
ου του 2022. Δηλαδή 
εάν θα έχουμε αλλα-
γές στο υπάρχον κα-
θεστώς στις κερκίδες 
ή εάν η κατάσταση θα 
διατηρηθεί ως έχει.

Δελτίο Τύπου

ΟΒουλευτής  Π.Ε. Καβά-
λας και Θάσου Γιάννης 
Πασχαλίδης πραγματο-
ποίησε τις προηγούμε-
νες ημέρες συνάντηση 
στα γραφεία της Super 
league 2 με τον Πρό-
εδρό της κ. Λεωνίδα 
Λεουτσάκο για θέματα 
που σχετίζονται με το 
αγωνιστικό πρόγραμμα 
της Super league 2 και 

αφορούν την ομάδα μας 
ΠΑΕ Α.Ο. Καβάλα 1965.

Ο Γιάννης Πασχαλί-
δης βρίσκεται διαρκώς 
στο πλευρό της ομά-
δας, ενημερώνεται για 
τις εξελίξεις και συνε-
χίζει τις ενέργειές του 
για τον αθλητικό σύλ-
λογο των Αργοναυτών.

Συνάντηση Γ.Πασχαλίδη με Πρόεδρο SL2 για θέματα του ΑΟΚ


